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Om maar aan te geven dat na ieder einde het leven met 
een nieuw begin weer doorgaat. Maar hoezo einde van de 
leaseauto? Werkgevers zien in die starre vier- of vijfjarige 
leasecontracten steeds minder heil. Bovendien tikt het aan 
in de CO2-stats. Vanaf volgend jaar (juli!) moet bovendien 
iedere uitstoot-km geregistreerd worden. En dan hebben 
we het nog niet over de forse prijsstijgingen van auto’s en 
leasetarieven. Een leaseauto kost een bedrijf gemiddeld 
18.000 euro per jaar per werknemer! Dat bedrag is 
gebaseerd op de uitkomsten van de Nationale Benchmark 
Zakelijke Mobiliteit. 

Tegelijkertijd zijn er nu de elektrische ‘uitstootvrije’ auto’s. 
Ook de lagere auto-regionen worden nu ‘voorzichtig 
aan’ bediend. En bovendien zijn er de (goedkopere) 
Chinezen. Maar belangrijker wat pleit voor een leaseauto: 
de werknemer wil er nog altijd een! Of in ieder geval 
mobiliteit met als onderdeel: de auto. En in deze krappe 
arbeidsmarkt is de werknemer koning. In leaseland gaat het 
daarom nog altijd crescendo, bleek onlangs weer tijdens 
het Nationaal Lease Event. Toch moet ‘de leaseauto’ zich 
opnieuw uitvinden, horen we in ieder geval van steeds 
meer fleetowners: contracten moeten flexibeler, er moet 
aandacht komen voor duurzaamheid en werkgevers willen 
best aan het autodelen. Waar politieke partijen vaak aan het 
‘herbronnen’ gaan, moet de branche maar eens breken met 

traditionele conventies. Probleem daarbij: de leasebranche 
rendeert nog altijd als een van de beste! Waarom 
dan iets veranderen? Toch moet ook de leasebranche 
uiteindelijk aan de veranderende klantvraag voldoen, beter 
aansluiten op de vraag uit de markt. Bovendien hangt 
er toch enigszins een donkere wolk boven de branche: 
de restwaardeontwikkeling van met name elektrische 
auto’s. Afijn, u leest het allemaal in het nieuwe nummer 
van Fleet & Lease. En uiteraard op ons online kanaal 
TrendsinAutoleasing.nl. 

Abonneer u vooral op de wekelijkse nieuwsbrief!

Bart Luteijn, 
hoofdredacteur

De leaseauto is dood! 
Leve de leaseauto!
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De leasesector blijft zich uitstekend manifesteren in 
het huidige economisch klimaat, blijkt uit het jaarlijkse 
AUMACON Leasemaatschappij Top-100 onderzoek 
op 23 oktober gepresenteerd. De tien allergrootsten 
leasemaatschappijen groeien naar 79% marktaandeel. 
LeasePlan staat op 1, Arval is de snelst groeiende.

Mede gestimuleerd door het aanhoudend hoge 
bedrijvigheidsniveau van de Nederlandse economie 
groeide het totale wagenpark van de 100 grootste 
autoleasemaatschappijen het afgelopen jaar naar net iets 
meer dan anderhalf miljoen voertuigen.    
      
De tien allergrootsten noteerden de grootste groei, 
maar ook bij veel kleinere leasemaatschappijen valt er 
wagenparkgroei te noteren. Daarbij nam het financiële 
resultaat van vrijwel alle leasemaatschappijen navenant 
toe. Uit het onderzoek blijkt de sterke concentratie van de 
markt bij de grootste leasemaatschappijen.    
    
De tien grootsten hebben halverwege 2023 liefst 79,0 
procent van alle leaseauto’s in hun beheer; dat was een jaar 
tevoren voor de toenmalige top-10 nog maar 76,4 procent. 
AUMACON-directeur Clem Dickmann: “De allergrootste 
marktpartijen verstevigen hun dominante positie. Een 
fenomeen dat ook in andere deelsectoren van de automarkt 
zichtbaar is. Maar anders dan bijvoorbeeld bij autodealers 
blijft er in de leasesector toch ook ruimte voor kleinere 
regiogerichte en gespecialiseerde partijen.”

Ayvens
LeasePlan is weer terug op haar vertrouwde positie als de 
grootste autoleasemaatschappij van ons land. Volkswagen 
Pon Financial Services nam die positie in 2022 tijdelijk 
over, mede doordat LeasePlan vertraagd rapporteerde. 
LeasePlan is inmiddels volledig overgenomen door de 
Franse bank Société Générale, dat ook eigenaar is van ALD 
Automotive.       
     
Beide bedrijven hebben voor overzicht nog apart 
gerapporteerd, maar zullen in de loop van 2024 
gecombineerd acteren onder de nieuwe naam Ayvens.

AUMACON overhandigt ieder jaar het eerste exemplaar van 
de nieuwste Editie aan een partij die opvalt te midden van 
de andere partijen. Die eer is dit jaar toegevallen aan Arval. 
Dit bedrijf springt er dit jaar uit door een kloeke toename 
van haar wagenpark, mede veroorzaakt door de integratie 
van de overgenomen Terberg Business Lease Group. Het 
bedrijf klimt dit jaar van de negende naar de zesde plaats in 
de zeer competitieve leasemarkt in Nederland.
Arval is overigens al wel de grootste leasemaatschappij in 
België, zo blijkt uit de analyse van AUMACON. De uitreiking 

vond plaats in Dauphine in Amsterdam tijdens het Nationaal 
Autolease Event en kwam tot stand met medewerking 
van BNR Nieuwsradio. In het onderzoekrapport is dit jaar 
overigens voor het eerst ook een overzicht van de Belgische 
autoleasemarkt opgenomen.

ALD Automotive | LeasePlan introduceert vandaag haar 
nieuwe wereldwijde mobiliteitsmerk Ayvens, waarin 
de twee bedrijven samen verder gaan. Met de nieuwe 
merkbelofte ‘make life flow better’ zet het bedrijf in op 
eenvoudigere, slimmere en duurzame mobiliteit.

Het nieuwe merk wordt in 2024 in alle 44 landen waar 
het actief is geïntroduceerd. Nederland introduceert 
het merk medio 2024. Tot die tijd blijven de merknamen 
ALD Automotive en LeasePlan nog actief.   
      
Ayvens wordt actief in alle klantsegmenten (van corporates, 
MKB, tot particulieren). Met een wereldwijde vloot van 3,4 
miljoen voertuigen, inclusief het grootste aandeel elektrische 
voertuigen van verschillende merken, wil Ayvens mobiliteit 
verder verduurzamen en de digitale transformatie van de 
branche verder vormgeven. Volgens Tim Albertsen, CEO van 
Ayvens, zorgt het nieuwe merk niet alleen voor dat de 15.700 

Aumacon: Arval snelst groeiende 
leasemaatschappij

Het eerste exemplaar van de AUMACON Leasemaatschappij Top-100 

Editie 2023 wordt in ontvangst genomen door de heer Andrea Falcone 

(rechts) general manager van Arval BNP Paribas uit handen van  

Clem Dickmann

ALD Automotive | 
LeasePlan wordt Ayvens
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Het Europese Hof van Justitie heeft begin oktober bepaald 
dat onafhankelijke reparatie- en aftermarketbedrijven 
toegang tot essentiële autogegevens moeten krijgen 
zonder onnodige beperkingen. 

Bepaalde aftermarketservices, zoals het herkalibreren 
van ADAS-systemen na het vervangen van de voorruit 
of het oplossen van problemen die worden aangegeven 
door een waarschuwingslampje, vereisen toegang tot 
een autodatastroom.    
      
Sommige voertuigfabrikanten bemoeilijken de toegang 
door technische hindernissen op te werpen en betaling van 
licentiekosten te eisen. Dit brengt onnodige kosten met zich 
mee en beïnvloedt de vrije concurrentie in de aftermarket 
en de keuzevrijheid van consumenten, en kan leiden tot 
hogere prijzen voor consumenten.     
      
De zaak werd aangespannen door ATU, de grootste Duitse 
keten van autoreparatiebedrijven, en Carglass®. Hans 
Verstraeten van Carglass® is uiteraard tevreden met de 
uitspraak die naar verwachting wereldwijd gevolgen zal 
hebben. “Carglass® heeft zijn nek hiervoor uitgestoken. 
Daar zijn we trots op. Uiteraard gaan we de komende tijd 
constructief in gesprek met voertuigfabrikanten over de 
implicaties van deze uitspraak.” 

De transitie naar elektrisch rijden voor bedrijven wordt 
zwaar vertraagd, stelt Joulz-CEO Sytse Zuidema. Hij 
verwacht zelfs een ‘dieselhausse’ omdat de laatste 
generatie diesel- en benzineauto’s gewoon tot zeker 2030 
in die zero-emissiezones kunnen komen.

Terwijl vanaf 2025 in tal van gemeenten de uitstootvrije 
zones van kracht gaan. Maar dat is allerminst te 
merken aan het aantal aanvragen voor laadpalen en 
bijbehorende infrastructuur, meldt het Delftse elektriciteits-
infrastructuurbedrijf Joulz. De opzienbarende reden 
daarvoor: landelijke wetgeving maakt het mogelijk dat 
bedrijven tot 2030 met de laatste generatie diesel- en 
benzineauto’s in die zero-emissiezones kunnen komen. 
Dus wordt elektrificatie door het gros van de bedrijven op 
de langere baan geschoven. “Mijn verwachting is dat er 
voor 2025 nog een grote dieselhausse losbarst, ook omdat 
per 2025 de BPM-vrijstelling voor ondernemers komt te 
vervallen”, aldus Sytse Zuidema, CEO van Joulz. “De meeste 
bedrijven zullen in de nabije toekomst slechts een klein deel 
van hun vloot elektrificeren om de komende vijf jaar nog te 
experimenteren.”

2 a 3 procent geëlektrificeerd
Joulz, een voormalig onderdeel van netbeheerder Stedin, 
adviseert momenteel diverse klanten bij de overgang van 
hun ‘werkvloot’ naar volledig elektrisch. De onderneming 
heeft zo’n 20.000 klanten in het Nederlandse mkb en het 
grootbedrijf. Op dit moment blijkt slechts 2 à 3 procent 
van het wagenpark voor stadsvervoer geëlektrificeerd. 
Zuidema: “Er is altijd een zekere weerstand tegen grote 
veranderingen. De overgangsregeling in kwestie maakt de 
urgentie voor bedrijven om over te stappen op emissievrij 
vervoer er niet groter op. Zeker niet als zij eind volgend 
jaar op de valreep nog voordelig diesel- of benzineauto’s 
kunnen aanschaffen.”

Maar Zuidema waarschuwt bedrijven niet te laten te 
beginnen met de transitie. De early adapters hebben het 
laden van hun vloot dan al geïntegreerd in hun logistieke 
planning en hun energie-infrastructuur op orde. Bedrijven 
die besluiten pas in aanloop naar 2030 over te gaan op de 
aanschaf van elektrische voertuigen en de bijbehorende 
laadinfrastructuur lopen niet alleen die voorsprong mis 
maar maken het zichzelf ook op een andere manier moeilijk, 
stelt Zuidema. “Het netcongestieprobleem maakt het krijgen 
van een nieuwe netaansluiting nu al erg lastig. Het wordt 
over een paar jaar nog vele malen moeilijker als heel 
ondernemend Nederland over moet op emissievrij vervoer. 
Door nu al over te stappen voorkom je als ondernemer de 
nodige hoofdbrekens. De transitie is onvermijdelijk. Je kunt 
maar beter snel beginnen en overal zijn goede 
oplossingen voor.”

Carglass® en ATU winnen 
zaak bij Europees Hof van 
Justitie over toegang  
tot autodata

Joulz-CEO verwacht 
‘dieselhausse’

medewerkers een gemeenschappelijke identiteit delen. 
“Het weerspiegelt ook hoe we nieuwe ontwikkelingen 
omarmen en tegemoetkomen aan de behoeften van onze 
klanten voor meer keuzevrijheid. Dankzij onze omvang, 
dekkingsgraad, expertise op het gebied van service, 
aandacht voor innovatie én door onze krachten te bundelen 
is ons bedrijf klaar voor de toekomst.”
      
ALD Automotive rondde in mei dit jaar haar overname van 
LeasePlan af. Voor LeasePlan werd zo’n 4.8 miljard  
euro neergeteld. 

elke dag
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KiM: vooral OV-reizigers 
zijn thuiswerkers

NZMO: groei zakelijke 
kilometers maar tempo 
elektrificatie daaltOV-reizigers blijven sinds de pandemie vaker thuiswerken 

dan werknemers die de (lease)auto of fiets nemen, 
concludeert het Kennisinstituut voor Mobiliteitsbeleid 
(KiM) in de publicatie ‘Waar is de ov-reiziger gebleven?’

Want die OV reiziger was inderdaad na corona ‘zoek’: het 
herstel van het aantal OV-reizigers blijft duidelijk achter in 
vergelijking met gebruikers van de auto of de (elektrische) 
fiets. De pandemie is overigens niet de enige reden voor het 
verminderde ov-gebruik. Ook andere factoren spelen een 
rol, zoals een hoge inflatie en een gedaald ov-aanbod, stelt 
het KiM.

Vóór de pandemie werkten Nederlanders gemiddeld 11% 
van de werkuren thuis, tegenover bijna een kwart van de 
werkuren (23%) eind 2022. De ov-forens werkte vóór de 
pandemie al vaker thuis (15% van de werkuren), maar doet 
dat eind 2022 voor meer dan een derde (36%) van   
de werkuren. 

Ook maakt de ov-forens aanzienlijk minder zakelijke 
reizen dan voorheen, voornamelijk door de toename van 
digitale vergadermogelijkheden. Terwijl werkenden eind 
2022 gemiddeld 21% minder zakelijke reizen maakten in 
vergelijking met vóór de pandemie, was de daling onder 
ov-forenzen veel sterker, namelijk 55%. Daarnaast nam het 
aantal werkenden dat het ov kiest voor de woon-werkreis af. 

Volgens het KiM is het aannemelijk dat deze veranderingen 
in mobiliteitsgedrag grotendeels structureel van aard zijn, 
omdat reizigers al langere tijd niet meer in hun activiteiten 
gehinderd worden door contactbeperkende maatregelen. 
Dat wil niet zeggen dat het totale ov-gebruik niet meer zal 
toenemen. Ook andere ontwikkelingen hebben daar invloed 
op, zoals de bevolkingsgroei en het aanbod van ov. 
De verwachting is dat het ov-gebruik stijgt, wanneer dit 
aanbod weer toeneemt.

Slecht nieuws met betrekking tot de filedruk én de 
vergroening van mobiliteit, blijkt uit het onlangs 
gepresenteerde Nationaal Zakelijke Mobiliteitsonderzoek 
(NZMO) 2023. Het aantal zakelijke afgelegde 
autokilometers stijgt en het tempo van elektrificatie daalt.

De filedruk ligt inmiddels op het hoogste niveau ooit; het 
is dit jaar met vier procent gestegen. Voor 2024 wordt 
opnieuw een lichte stijging voorspeld, wat zou resulteren in 
een toename van het aantal gereden kilometers van 7% in 
vergelijking met het referentiejaar 2019. 

Vooral kleine en middelgrote bedrijven verwachten een 
groei in het aantal kilometers. Een opvallende bevinding 
is dat ongeveer 85% van de zakelijke reizigers tijdens de 
spitsuren reist. Van deze groep kan ongeveer 40% niet 
vermijden om tijdens de spits te reizen, terwijl nog eens 
40% actief probeert de spits te ontwijken. De overige 20% 
heeft wel de optie om de spits te mijden maar doet dat niet. 
“Het gaat al met al om een enorm contingent aan zakelijke 
reizigers dat tijdens de spits reist en aangeeft dat als last(ig) 
te ervaren”, stelt hoofdonderzoeker Eric Vousten van bureau 
VMS Insight.

 “Opvallend is dat het anders organiseren van werktijden, 
zoals door het invoeren van flexibele aanvangstijden en het 
herplannen van overleg in bijna 70% van de gevallen wordt 
gezien als een effectieve mogelijkheid om wél buiten de 
spits te kunnen reizen.”

Secundaire arbeidsvoorwaarden
Duurzaamheid en CO2-reductie staan hoog op de agenda, 
vooral bij grote ondernemingen. Desondanks staat de 
vergroening stil. Het aantal bedrijven dat als (harde) 
voorwaarde stelt dat er elektrisch gereden wordt, is in 
2023 niet toegenomen. Volgens Vousten betekent dit niet 
dat er minder waarde aan vergroening wordt toegekend. 
“Milieuvriendelijk reizen wordt steeds belangrijker voor 
zakelijke reizigers, met uitzondering van autorijders. Het 
verminderen van de reistijd blijft voor alle zakelijke reizigers 
het belangrijkste criterium.”

Een andere conclusie uit het NZMO 2023 is dat bedrijven 
een groei in hun personeelsbestand zien en verwachten 
dat deze groei zich voortzet. “Het aanbieden van 
mobiliteitsoplossingen blijft een effectief instrument om 
nieuw personeel aan te trekken. Bedrijven bieden steeds 
vaker secundaire arbeidsvoorwaarden aan op het gebied 
van mobiliteit, zoals een auto van de zaak, een fiets van 
de zaak en mobiliteitsdiensten”, aldus Vousten. Bedrijven 
zoeken daarbij flexibele oplossingen voor hun wagenpark. 
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Elektrische voertuigen (EV’s), fietsen en openbaar 
vervoer worden gestimuleerd als onderdeel van het 
mobiliteitsbeleid. Interesse in Mobility as a Service (MaaS) 
lijkt af te nemen, ondanks het groeipotentieel.

Nieuwe automerken
Dit jaar is voor het eerst gepeild hoe de markt kijkt naar 
“nieuwe automerken” met oorsprong voornamelijk in China. 
Over het algemeen zijn zakelijke autorijders positiever over 
deze merken dan particuliere autobezitters, waarbij 32% 
van de zakelijke autorijders positief is, terwijl 40% van hen 
deze merken als volgende keuze afwijst. “Een aanzienlijke 
groep verwacht dat binnen drie jaar er nieuwe merken zijn 
opgenomen in hun wagenpark, ook al zijn er zorgen over de 
kwaliteit en privacy”, zegt Vousten. Polestar, Lynk & Co, MG, 
BYD, Nio en Xpeng staan daarbij op pole position.

Het NZMO is een jaarlijks onderzoek naar de manier 
waarop bedrijven en reizigers in Nederland hun zakelijke 
mobiliteit inrichten. Het onderzoek is een initiatief van 
vakblad Automotive Management, de Vereniging van 
Nederlandse Autoleasemaatschappijen (VNA), RDC en de 
NS. Het onderzoek wordt uitgevoerd door het onafhankelijke 
onderzoeksbureau VMS | Insight. Aan het onderzoek deden 
3.431 zakelijke reizigers en 494 bedrijven mee.

Mercedes-Benz gaat 
laden met Eneco

Arval sluit pan-Europese 
samenwerking met 
Zeekr

Mercedes-Benz Belgium Luxembourg & Nederland en 
Eneco gaan een strategische samenwerking aan op het 
gebied van laadoplossingen. Zowel zakelijke rijders als 
privéklanten krijgen nu de mogelijkheid om bij aanschaf 
van hun elektrische of geëlektrificeerde Mercedes-Benz te 
kiezen voor een wallbox-installatie van Eneco.

Via een eenvoudig proces – en door middel van één
klik – kan de Mercedes-Benz dealer voor de klant een 
nieuwe laadinfrastructuur aanvragen en de installatie 
ervan in gang zetten. “Dit stelt ons in staat om, samen met 
een pionier in elektrisch rijden, klanten een probleemloze 
transitie te bieden richting duurzame mobiliteit”, aldus 
Leonie Baneke, CEO Eneco eMobility. Elke wallbox-installatie 
beschikt over een driefasig laadpunt, driefasige bekabeling, 
een datakabel en een laadpas om slim te kunnen laden. 
Future-proof, want als de laadbehoefte van de klant in de 
toekomst verandert, zijn er geen ingrijpende wijzigingen in 
de infrastructuur meer nodig.

SlimLaden-app
Bovendien stelt Eneco de SlimLaden-app ter beschikking 
van nieuwe EV-rijders. De Eneco SlimLaden-app geeft 
de gebruiker inzicht in de voordeligste momenten op de 
dag om te laden. Als de thuisenergie van zonnepanelen 

Het nieuwe, Chinese elektrische automerk Zeekr gaat 
een pan-Europese samenwerking aan met BNP Paribas 
Personal Finance en haar leasemaatschappij Arval. De 
Nederlandse en Zweedse markt trappen af, volgend jaar 
volgt Duitsland.

De samenwerking omvat ook verzekeringen en 
bankdiensten. Via Zeekr Finance kunnen klanten deze 
financiële producten afnemen. Overigens heeft BNP en 
Arval al samenwerkingen met andere Geely-merken, waar 
Zeekr ook onder valt. 

Zo is Arval ook partner van Volvo en Polestar, eveneens 
merken onder de Geely-vlag. Volgens Alain Van 
Groenendael, voorzitter en CEO van Arval, moet het 
wagenpark van Arval tegen 2025 bestaan uit 700.000 
geëlektrificeerde voertuigen. “Dit nieuwe partnerschap met 
een belangrijke speler is een nieuwe stap om onze ambitie 
waar te maken.”

komt, is het ook mogelijk om te laden met energie van de 
eigen zonnepanelen. Zodra de klant onderweg is biedt de 
Mercedes me app uitkomst: hier is alle informatie over de 
status van de accu, de laadmogelijkheden in de buurt en 
plug & charge te vinden.

Bovendien is de Mercedes me Eco Coach app beschikbaar 
als een personal trainer die de bestuurder helpt nog 
efficiënter met zijn elektrische auto te rijden en te laden. 
Volgens Claire D’Haese, Manager Online to Offline 
Operations van Mercedes-Benz Benelux heeft MB met 
Eneco een betrouwbare partner gevonden voor het 
aanbieden van laadoplossingen. “Eneco heeft, net als 
Mercedes-Benz, duidelijke ambities als het gaat om een 
duurzame toekomst en helpt ons om de klant volledig te 
ontzorgen bij de overstap naar elektrisch rijden.”
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4Fleet Group is de schakel tussen het wagenpark van de 
leasemaatschappij of fleetowner en de uitvoerende partij 
voor banden en bandenservice. 
Zij verzorgt alle service voor het voertuig en berijder rond 
het thema van banden en wielen, ongeacht of het een 
personenwagen of bestelwagen betreft.

4Fleet Group werkt voornamelijk samen met het bandenspecialisten netwerk van GRS (Goodyear Retail 
Systems) in Europa. Hieronder vallen de formules Premio Banden + Autoservice en Uw Bandenspecialist 
in de Benelux, maar ook Vulco, HiQ, Quick, SuperService en HMI in Europa.
4Fleet Group Benelux is onderdeel van 4Fleet Group Europe. Met een netwerk van meer dan 145  
servicepunten in de Benelux en meer dan 4.000 over heel Europa bieden wij kwaliteitsgarantie bij al onze 
diensten en een ruim assortiment aan producten.

BANDEN & SERVICE NETWERK
Het 4Fleet Group netwerk in de Benelux is vertegenwoordigd door de formules Premio Banden +  
Autoservice en Uw Bandenspecialist. Als 4Fleet Group leveren wij natuurlijk de merken Goodyear,  
Dunlop en Fulda bij voorkeur. Maar als bandenspecialisten netwerk leveren en monteren wij natuurlijk  
ook alle andere merken als Pirelli, Michelin, Bridgestone, Vredestein etc ... op uw verzoek en wens.

4Fleet Group staat voor procesoptimalisering in de bandensector voor alles wat te maken heeft met 
banden en wielen. Vandaag de dag doen steeds meer kleine- en grote bedrijven uit verscheidene  
sectoren een beroep op onze expertise wat betreft de inkoop en het onderhoud van banden.

Ons doel is om:
• uw kosten te verlagen
• uw vloot optimaal uit te rusten
• procesoptimalisatie door te voeren in uw vlotenbeheer
• u een ruim assortiment aan verschillende merken aan te bieden
•	 uw	persoonlijke,	flexibele	en	betrouwbare	partner	te	zijn

Meer weten? 
Neem eens vrijblijvend contact op: 

Martijn_vandeMeent@g-rs.comwww.4fleet.nl 

GRS_4Fleet Group_Adv_285x210_v2.indd   1GRS_4Fleet Group_Adv_285x210_v2.indd   1 07/06/2023   14:2907/06/2023   14:29
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ALD Innovation Studio: 
kweekvijver voor   
nieuwe services

Volvo XC40 is ‘Zakenauto 
van het Jaar 2024’

In een tijd waarin duurzaamheid steeds meer prioriteit 
krijgt, de mobiliteitsbehoefte steeds persoonlijker 
wordt en de markt volop in beweging is, is het voor 
mobiliteitsaanbieders én -afnemers belangrijker dan 
ooit dat duurzame, flexibele en betaalbare mobiliteit 
wordt bevorderd. Innovatie is het sleutelwoord, stelt ALD 
Automotive.      

De leasemaatschappij heeft hiervoor afgelopen zomer 
de krachten gebundeld met innovatie agency iO, voor 
de creatie van de ALD Innovation Studio, die onlangs 
officieel werd gelanceerd. We moeten de Studio zien als 
een omgeving waar partners, klanten en collega's worden 
uitgenodigd om bij te dragen aan de evolutie van mobiliteit 
en bij het neerzetten van een nieuwe mobiliteitsstandaard. 
Met een scherp oog voor de trends en ontwikkelingen in 
de mobiliteitsindustrie, werken experts samen aan het 
ontwikkelen van concepten voor vernieuwende producten 
en diensten, waarbij duurzaamheid, flexibiliteit en 
betaalbaarheid de primaire uitgangspunten zijn. De Studio 
moet uiteindelijk gaan dienen als kweekvijver voor nieuwe 
services, benadrukt Lonneke van der Horst, Marketing & 
Strategy Director bij ALD Automotive. “Het is onze ambitie 
om voorop te lopen met vernieuwing én dit helpt ons om 
de huidige status quo te doorbreken en een leider in de 
mobiliteitsindustrie te zijn.”    
 
Naast een fysieke plek omvat de Innovation Studio vooral 
ook een doortimmerde manier van werken, om innovaties 
met maximale snelheid te ontwikkelen en te valideren op 
waardes als aantrekkelijkheid, financiële haalbaarheid 
en schaalbaarheid. Maar bovenal: om ze daadwerkelijk 
realiteit te maken. Rene Spaanderman, Innovation 
Marketeer bij ALD Automotive: “We staan aan de vooravond 
van grote veranderingen in hoe we wonen, werken, 
reizen en recreëren. Als een van de grootste wereldwijde 
mobiliteitsaanbieders hebben we de verantwoordelijkheid 
om een positieve bijdrage leveren aan een groene toekomst, 
met een uitgebalanceerd mobiliteits- en energiesysteem.”

De Volvo XC40 is begin oktober uitgeroepen tot ‘Zakenauto 
van het Jaar 2024’. De jury is vooral onder de indruk van 
zijn duurzaamheid, gunstige kilometerkostprijs en hoge 
restwaarde. Beste Nieuwkomer 2024 is de BMW iX1.

Achter de Volvo eindigden de BMW i4 en Kia Niro op 
het erepodium als tweede en derde. De prijs voor Beste 
Nieuwkomer (iX1) is er voor een auto die te kort op de 
markt is om al gedegen praktijkervaringen te bieden. 
Maar volgens de vakjury is hij veelbelovend. Overige 
genomineerden waren de Peugeot 208, Volkswagen ID.4, 
Kia EV6, Tesla Model Y, Cupra Born en de Audi Q4 e-tron.
De XC40 is al enige tijd op de markt, maar onlangs is hij 
flink vernieuwd. Volgens de jury mogen we de prijs ook 
zien ‘als een beetje een oeuvreprijs’. De middenklasser viel 
vorig jaar net buiten de prijzen maar de jury was toen al 
erg te spreken over het model. Nu is er dan de prijs. De 
jury, bestaande uit directieleden van leasemaatschappijen, 
wagenparkbeheerders en vakjournalisten, is onder de 
indruk van de veelzijdigheid, veiligheid, duurzaamheid 
en aantrekkelijke kilometerkostprijs van de Volvo XC40. 
Deze eigenschappen vertalen zich in hoge restwaardes 
– wat een belangrijke factor is voor de zakelijke markt 
om voor de Volvo XC40 te kiezen en bijdraagt aan de 
onverminderde populariteit van de SUV onder leaserijders 
en leasemaatschappijen.

Met de recent vernieuwde Volvo XC40 Recharge Pure 
electric is de marktpositie van de volledig elektrische XC40 
bovendien sterk verbeterd. Er zijn belangrijke verbeteringen 
doorgevoerd op het gebied van rijprestaties, laadvermogen 
en range. Zo kent de Single Motor Extended Range-versie 
nu zelfs een actieradius tot 572 kilometer (WLTP). Het 
resultaat is er naar: de volledig elektrische XC40 mag zich 
momenteel de nummer 3 EV van Nederland noemen.

Bedrijven krijgen 
meer tijd voor 
rapportageverplichting
De Raad van State heeft 24 oktober de Rapportage 
Verplichting Werkgebonden Personenmobiliteit (WPM) 
definitief goedgekeurd. Daarbij moeten grotere werkgevers 
(100+) jaarlijkse alle zakelijke en woon-werkkilometers, 

uitgesplitst naar vervoers- en brandstoftype - ook wanneer 
er een privéauto of -fiets wordt gebruikt – rapporteren. 
Ze krijgen wel meer tijd om zich voor te bereiden. De 
wet gaat per 1 januari in, maar werkgevers die meer tijd 
nodig hebben, krijgen tot 1 juli 2024 de tijd krijgen om hun 
administratie aan te passen op deze nieuwe wetgeving. 
Daarna is er geen uitwijkmogelijkheid meer. Er wordt 
gehandhaafd over de data vanaf 1 juli 2024. Dit is ook de 
officiële ingangsdatum van de rapportageverplichting.

Trends in Autoleasing

elke dag
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EV-transitie Veiligheidsregio Rotterdam-Rijnmond: “Soms moet je gewoon wat meer 
tijd nemen”

Wat als de pieper afgaat?
Dat de transitie naar elektrische mobiliteit voor 
sommige organisaties lastiger is dan anderen, bewijst 
de Veiligheidsregio Rotterdam-Rijnmond (VRR) wel. Een 
deel  van het wagenpark bestaat uit voertuigen (auto’s en 
bestelauto’s) die voor spoedeisende klussen 24/7 paraat 
moeten staan. Kunnen voertuigen elektrisch? Jeannette 
Kruijthof, programmamanager Duurzaamheid bij de 
VRR, wil graag de overstap realiseren. Maar ze stuit soms 
op weerstand. Samen met Fleet Support verkent zij de 
(on)mogelijkheden. “Het is een lange reis. Soms moet je 
gewoon wat meer tijd nemen En dat is prima.”

De aanbesteding van zo’n 180 dienst- en piketvoertuigen 
bij een nieuwe leasemaatschappij is net afgerond. Het had 
de nodige voeten in de aarde. De eisen die een dergelijke 
organisatie met een maatschappelijk belangrijke taak 
op tafel legde, waren uitgebreid. Fleet Support heeft het 
hele aanbestedingstraject begeleid en Eric Westdorp, 
manager Business Development van Fleet Support, zag hoe 
uitdagend de marktvraag was. Als er maar genoeg partijen 
op zouden inschrijven? Westdorp: “Het aantal inschrijvingen 
was iets minder dan ik had verwacht. 
Fleet Support voert tientallen inkoopondersteuningen per 
jaar uit. We zien al een tijdje dat klanten echte partnerships 

met hun leasemaatschappij willen in plaats van het puur 
leveren van voertuigen. Dat kan niet iedereen. Bij de VRR 
is zo’n innig partnership misschien nog wel belangrijker. 
De leasemaatschappij moet met hun bijzondere vloot echt 
meegaan in de reis naar duurzame, elektrische mobiliteit.”

Hoewel de inkt van de contracten nog nauwelijks is 
opgedroogd, hebben zowel Westdorp als Kruijthof er 
vertrouwen in dat dit gaat lukken. Het is in ieder geval een 
leasemaatschappij geworden die geduld heeft. Kruijthof: 
“De eerste leaseauto onder het nieuwe contract gaat pas 
eind 2024 rijden! En die tijd hebben we ook nodig. Bijna 
wekelijks hebben we contact met de leasemaatschappij om 
er tegen die tijd echt klaar voor te zijn”.

      

“Wat als mijn pieper afgaat? 
Is de auto dan wel voldoende 
opgeladen? Kom ik er ook 
weer mee terug naar huis?”
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Piketfunctionaris
Waar al die tijd dan in gaat zitten? Westdorp wijst eerst 
op het werk wat al gedaan is. De aanbesteding van al 
die verschillende voertuigen, waarvan 50 zogenaamde 
piketvoertuigen voorzien van optische- en geluidssignalen 
die ingezet worden voor spoedeisende hulpverlening 
en 24/7 paraat moeten staan. Ze zijn gekoppeld aan 
een piketfunctionaris en als de pieper afgaat, moet die 
direct kunnen uitrukken. Dan zijn er nog 80 voertuigen 
– ook met ‘toeters en bellen’ - voor minder spoedeisend 
werk. De 50 overige onherkenbare dienstvoertuigen 
worden voor ‘gewone’ ritten gebruikt. De ambulances en 
brandweerauto’s zijn niet meegenomen in het geheel. 
In eerste instantie heeft Kruijthof met behulp van Fleet 
Support een exacte analyse gemaakt hoeveel kilometers elk 
afzonderlijk voertuig maakt, hoe vaak precies ze uitrukken 
voor spoedeisend werk.     
 
Een hoop data heeft dat opgeleverd waarna Kruijthof de 
conclusie trok dat elektrificatie wel degelijk mogelijk is. 
Maar krijgt ze de organisatie mee? Dat laatste was dus een 
uitdaging. Er was weerstand, vooral ingegeven doordat 

piketfunctionarissen paraat moeten staan. Want: wat als de 
pieper afgaat? Is de auto dan wel voldoende opgeladen? 
Kom ik er ook weer mee terug naar huis? Wordt de accu niet 
leeg getrokken door alle apparatuur in de auto? En waar 
moet ik dan laden? Allemaal terechte vragen, benadrukt 
Kruijthof. Tegelijkertijd: alle verandering is nu eenmaal 
lastig. “Terugkijkend op het hele traject tot nu toe, was het 
misschien wel de grootste uitdaging: de hele organisatie 
achter de plannen krijgen, inclusief het management. 
Er werken hier ruim 2.200 mensen, dus om ze allemaal 
hierin te betrekken, was niet te doen. Maar ook daar heeft 
Fleet Support een belangrijke rol gespeeld als externe 
deskundige.. Fleet Support heeft voor meerdere partijen 
binnen onze organisatie uitstekende presentaties gegeven.” 
Westdorp als toevoeging hierop: “Data laat vooral zien wat 
er gebeurd is, maar toont niet wat er had moeten gebeuren. 
En daarom is het gesprek met eindgebruikers aangaan zo 
ontzetten belangrijk.
  
3,5 duizend kilometer per jaar
En er is nog iets bijzonders aan de hand met het wagenpark 
van de VRR. Ze maken namelijk jaarlijks weinig kilometers. 
De meesten tussen de 10 en 12 duizend kilometer per jaar, 
met enkele uitschieters naar beneden en boven. Veruit de 
meeste ritten zijn regionaal. Kruijthof heeft in eerste instantie 
gekeken of de organisatie misschien met minder voertuigen 
zou uitkomen – of om eventueel deelauto’s in te zetten. 

“De eerste leaseauto onder 
het nieuwe contract gaat 
pas eind 2024 rijden! En die 
tijd hebben we ook nodig”

Fleet Support

Houd de mobiliteitsregeling actueel!
Uit recent onderzoek blijkt dat maar liefst 70% tot 80% 
van de bedrijven van plan is om dit jaar
hun mobiliteitsregeling te herzien. Zeker geen 
overbodige luxe, benadrukt men bij Fleet Support.

Het periodiek beoordelen van het mobiliteitsbeleid 
en leaseregeling is een strategische zet om de 
bedrijfskosten onder controle te houden en het 
wagenpark zo efficiënt mogelijk te beheren. Fleet 
Support heeft hiervoor diverse scans en benchmarks 
ontwikkeld. De Fleet & Mobility Scan is de meest 
uitgebreide vorm. Een leaseregeling die vijf jaar 
geleden perfect leek te passen, kan nu verouderd 
en ineffectief aanvoelen. Werknemers verwachten 
flexibiliteit en milieubewuste opties op het gebied 
van mobiliteit. 

Een frequente beoordeling van de mobiliteitsregeling 
geeft ook beter grip op de kosten. Het verschil 
tussen de leasetarieven bij de start van een 
contract (na bijvoorbeeld een tender) en de huidige 
leasetarieven kan fors verschillen. Dit prijsverschil 
kan na verloop van tijd aanzienlijk oplopen en leiden 
tot onverwachte financiële lasten. Met een Fleet & 
Mobility Scan brengt Fleet Support ook het huidige 
kostenniveau en het besparingspotentieel in kaart. 

Kortom, frequent de huidige regelingen toetsen 
aan de markt, geeft inzicht in de markconformiteit 
én de mogelijkheid tot aanpassing en bijsturing. 
Het resultaat is goed werkgeverschap en het onder 
controle houden van de kosten. Kijk op de website 
van Fleet Support (www.fleetsupport.com/scans)
voor meer informatie!
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Maar de aard van het werk, het paraat moeten staan voor 
bepaalde taken met bijbehorende uitrusting, bepaalt de 
inzet van voertuigen. o is er bijvoorbeeld een 25kV-team 
dat uitrukt naar alle treinincidenten om de bovenleiding 
te testen op spanningsloosheid. Hiervoor zijn voertuigen 
beschikbaar die maar een paar duizend kilometer per jaar 
rijden, maar ze moeten er wel staan. 

Minder voertuigen bleek dus een brug te ver. “Maar we 
hebben voor al deze voertuigen en hun specifieke taken 
en de processen eromheen scenario’s en business cases 
ontwikkeld voor elektrificatie. Niet alleen voor nu, maar 
ook voor toekomstige scenario’s als er misschien weer heel 
andere voertuigen op de markt zijn. Daarom wilden we ook 
een leasemaatschappij die hierin meedenkt”, aldus Kruijthof.
Zo’n ‘relatie’ zorgt er overigens wel voor dat Kruijthof de 
leasecontracten niet meer 8 jaar (!) laat lopen. 

Dat was met de vorige leasemaatschappij zo afgesproken 
omdat de auto’s in die 8 jaar niet boven de 180.000 km 
zouden komen. “Maar dat zou inhouden dat er in die 8 jaar 
ook helemaal niets gebeurt ten aanzien van duurzaamheid. 
Dus van die lange contracten stappen we af.”  
 
Laadplan
Overigens was het voor Westdorp vooral een uitdaging om 
al deze specifieke voorwaarden van de VRR – en vooral 
ook de ruimte en flexibiliteit die de organisatie nodig heeft 
om de leaseproducten passend te maken – op papier 
te zetten in een tenderdocument. “Normaal gezien is 
een aanbesteding vrij ‘straight forward’ en duidelijk. Hier 
moesten we op sommige vlakken werken met verschillende 
scenario’s: hoe ga je om met situatie X en met situatie Y? 
Maar, zoals eerder gezegd, inkooptrajecten van leasing zien 
we al enkele jaren flink veranderen.”
      
Welke zaken er geleerd zijn? Voor Kruijthof is dat het belang 
van draagvlak in de organisatie. En dat het geen zin heeft 
zaken er snel door te drukken. Het hoeft allemaal niet op stel 
en sprong. Bovendien: er zijn nog zoveel zaken waar ik ook 
niet meteen antwoord op heb. Bijvoorbeeld op het gebied 
van laadinfrastructuur en hoe we dat allemaal precies gaan 
regelen. Het is voor iedereen een leerproces.” 

Wat de laadinfrastructuur betreft, Westdorp gaat ook 
daarvoor een tender uitschrijven. Nog dit jaar moet die 
eruit. Met laadplan en al. Ook hier gaat het niet om 
snelheid. Westdorp: “Helemaal bij zo’n organisatie met een 
belangrijke, maatschappelijk taak. Verkeerde beslissingen 
kunnen misschien wel mensenlevens op het spel zetten. 
Verduurzaming moet, ook al vanuit de wetgever. Maar bij de 
VRR zie ik ook een Intrinsieke motivatie om te verduurzamen. 
Dat is uiteindelijk de belangrijkste voorwaarde voor dit  
hele traject.”

Fleet Support
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"Met persoonlijke aandacht 
en maatwerk maak je
het verschil”

Bliq Mobility maakt vuist voor scherpere tarieven, transparantie en duurzaamheid!

De mobiliteitsmarkt anno 2023 is complex, weinig 
transparant en er zijn grote prijsverschillen. Niet gek dus 
dat steeds meer bedrijven zich wenden tot onafhankelijke 
adviseurs. Een zo’n snelgroeiend bedrijf is Bliq Mobility. 
Van het begeleiden van ingewikkelde inkooptrajecten tot 
het contact met de zakelijke (lease)rijders, Bliq neemt 
het allemaal voor zijn rekening. Oprichters Edwin Poot en 
Huib Trieschnigg maken met Bliq Mobility een vuist voor 
scherpere tarieven, transparantie en duurzaamheid!

Veel organisaties hebben al jaren hetzelfde mobiliteitsbeleid 
met een vaste leverancier. Het loopt zoals het altijd liep, 
het jaarlijkse budget is bekend. Maar juist in tijden waarin 
mobiliteit zich enorm ontwikkelt, loont het de moeite om het 
mobiliteitsbeleid goed onder de loep te nemen. Mobiliteit 
wordt steeds complexer: nieuwe wetgeving, elektrificatie, 
laadpalen, mobiliteitspassen, om maar enkele facetten 
te noemen. 

Een grote handelsonderneming (192 leasecontracten, 
27 huurauto’s) kwam recentelijk tot de conclusie dat 
hun partner niet meer voldeed in hun veranderende 

mobiliteitsbehoefte. De opdracht aan Bliq: regel betere 
contracten met meer transparantie en met oog voor 
duurzaamheid! “Uit onze benchmark bleek al snel dat de 
contractvoorwaarden beter konden. Bovendien werden 
er relatief veel voorloop-/huurauto’s ingezet tegen niet 
marktconforme prijzen. Ook op het leasewagenpark 
was veel te besparen. Werkte het bedrijf eerst met één 
leasemaatschappij, nu maken we per auto een vergelijking. 
Dat levert de klant een aanzienlijke besparing op en 
scheelt ook nog eens veel tijd, want Bliq Mobility neemt alle 
operationele werkzaamheden uit handen", aldus  
Edwin Poot.

Raamcontracten
De kracht van Bliq is dat het op de stoel van de klant 
zit en handelt vanuit zijn belang. Dat is heel anders 
dan werken met een externe leverancier, zo benadrukt 
Huib Trieschnigg. Bliq heeft raamcontracten met een 
viertal leasemaatschappijen: twee grote en twee 
kleinere. De juiste contractvoorwaarden zijn met deze 
partijen al onderhandeld. In principe zijn deze 4  
leasemaatschappijen geschikt voor een dwarsdoorsnede 
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van het Nederlands bedrijfsleven. Van grotere 200+ 
bedrijven tot kleinere. “Edwin en ik hebben meer dan vijftien 
jaar bij leasemaatschappijen gewerkt – we kennen de markt 
dus goed en hebben de bedrijven groot zien groeien. 

Maar daarmee zagen we ook dat leasemaatschappijen 
steeds verder van de klant af kwamen te staan. De groei 
zorgt voor standaardisering en het uitrollen van selfservice 
concepten terwijl klanten juist nu meer behoefte hebben 
aan onafhankelijk advies, aandacht en ontzorging. En 
er wordt in de leasesector natuurlijk gewoon goed geld 
verdiend. Dat is prima, maar het toont wel aan dat hun 
klanten te weinig kennis of slagkracht hebben om een vuist 
te maken en betere condities en prijzen af te dwingen. Wij 
helpen bedrijven met onze partners aan een betere deal." 
Op die afgesloten raamcontracten kunnen klanten van Bliq 

nu meeliften. Wat overigens geen verplichting is. Er zijn ook 
afspraken met dealerholdings mochten die beter aansluiten 
bij de behoefte van de klant. Daarbij kijkt men bij Bliq verder 
dan alleen het blik. “We bieden ook fietsen, deelauto’s, 
laadoplossingen en mobiliteitskaarten en-budgetten. Maar 
het traject begint toch vaak met de autoregeling. 

De bestaande lichten we door waarbij vaak blijkt dat die 
verouderd is. We kijken daarbij kritisch naar de budgetten, 
geven we proactief advies over mogelijk indexeringen. 
Leaserijders zijn doorgaans ook blij met ons. Ze krijgen bij 
ons één aanspreekpunt dat hun deskundig te woord staat. 
We bellen ook altijd naar een nieuwe werknemer als die 
zijn leaseauto krijgt geleverd. Met dat soort ogenschijnlijk 
simpele zaken maak je in de markt al verschil”, 
aldus Trieschnigg. 

Verlost van de administratieve rompslomp
De hele handling, waaronder ook de factuurstromen, 
neemt Bliq de klant uit handen. Een state of the art 
fleetmanagement systeem vormt daarbij de ruggengraat. 
De laatste tijd valt het Poot op dat er veel consultancyvragen 
komen over het inrichten van duurzame mobiliteit. Niet gek 
natuurlijk voor een branche in transitie, elektrische auto’s 
en - bestelbussen staan vooral in de zakelijke markt volop in 
de belangstelling. Al dan niet ingegeven door de eigen CO2-
targets van bedrijven of door wetgeving.   

De markt van de laadinfrastructuur kennen de heren 
inmiddels ook goed. Ze zien bedrijven worstelen met het 
inzichtelijk krijgen van alle data. Dat is een uitdaging, zeker 
als je werkt met meerdere leveranciers. Bliq zorgt voor 

overzicht en structuur, waardoor een bedrijf ten alle tijden 
grip houdt op kosten. “Geen gedoe meer met excel-sheets 
maar alles inzichtelijk met een druk op de knop. Dat inzicht 
heb je ook tegenwoordig nodig in een snel veranderende 
markt”, aldus Poot.
      
Waar bedrijven ook blij van worden is dat ze verlost 
zijn van de maandelijks stroom van facturen van 
leasemaatschappijen, waar je zo’n beetje een studie 
voor moet doen om ze te analyseren. Ook verbaast 
Poot zich erover dat de tarieven en voorwaarden in de 
leasemarkt nog zover uit elkaar lopen. Ook is het eerder 
regel dan uitzondering dat er zaken wijzigen gedurende 
de looptijd van een leasecontract, zoals bijvoorbeeld 
het aantal gereden kilometers versus contract of de 
verzekeringspremie. Poot: “Daarom is het ook zo belangrijk 
voortdurend er bovenop te zitten zodat je bijtijds kan 
bijsturen. Maar bedrijven zelf hebben daar geen tijd voor. 
De materie is tegenwoordig uiteindelijk te complex om het 
er even bij te doen.” 

“Maar daarmee zagen we ook 
dat leasemaatschappijen steeds 
verder van de klant af kwamen 
te staan”

Bliq M
obility

Oprichters Edwin Poot (r) en Huib Trieschnigg
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JP.Cars breekt met traditionele conventies in de sector

Snel kunnen inspelen op 
een veranderende markt 
Zet een team van hoogopgeleide data-scientist op 
het ‘aloude’ vak van auto’s in- en verkopen en je krijgt 
gegarandeerd nieuwe inzichten. JP.Cars berekent namelijk 
op een heel andere en meer betrouwbare manier de 
markt- en restwaardes en courantheden van gebruikte 
auto’s. Het bedrijf is in korte tijd uitgegroeid tot een 
internationale speler omdat het gebroken heeft met de 
traditionele conventies in de automotive markt. En de koek 
is nog lang niet op.     
 
Wat een data-scientist zo aantrekkelijk vindt aan 
het bepalen van marktwaarden van auto’s? JP.Cars 
medeoprichter Pieter Seeder is daar duidelijk over: de vele 
mogelijkheden die er zijn op basis van de beschikbare 
data! Er is simpelweg heel veel relevante data te vinden 
uit vele verschillende bronnen. De uitdaging is om die hele 
datastroom zo te modelleren dat klanten er het verschil mee 
kunnen maken.
 
De automotive sector was voor de oprichters van JP.Cars, 
de broers Jan Willem en Pieter Seeder, een onontgonnen 
terrein toen ze ruim 6 jaar geleden begonnen. Restwaardes 
werden door leasemaatschappijen en dealerholdings 
misschien tweemaal per jaar langs (statische) Excel 
koerslijsten bepaald. Waarbij medewerkers zelf aanvullende 
interpretaties doen en er zeer subjectief een prijs wordt 
bepaald. Zonder ook maar een goede analyse te doen op 

bijvoorbeeld de courantheid. Pieter Seeder: “We doen niets 
af aan de deskundigheid van die mensen.  
Alleen, het is onvolledig”. De analyse van een goede 
marktwaarde baseren wij op online verkoopprijzen, 
prijsaanpassingen, stadagen en de verkoop- en voorraad-
aantallen. Data die we allemaal geautomatiseerd in 
huis halen en via scraping technologie bij elkaar wordt 
verzameld. 

Met onze algoritmes analyseren wij nationaal en 
internationaal vele honderdduizenden auto’s per 
dag! Daarbij hebben we een systematiek ontwikkeld 
waarmee we een auto kunnen opsplitsten in attributen 
en ieder attribuut een waardebepaling kunnen geven. 
Zo is voor bepaalde auto’s de meerwaarde van een 
panoramadak zeer relevant en bij een ander type vooral 
het motorvermogen. Door dit zo specifiek per automerk en 
type te kunnen bepalen komen we tot zeer nauwkeurige 
voorspellingen. Onze analyse gaat zover dat we precies 
weten welke accessoire hoeveel bijdraagt aan die actuele 
marktwaarde.”

“Die snelheid van inspringen 
op kansen en uitdagingen mis 
ik over het algemeen in de 
leasemarkt”

Paul van Dinten Pieter Seeder
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Courantheid en prijswaardigheid
Wat het JP.Cars platform tevens uniek maakt, is dat 
er dagelijkse analyses worden gedaan waarmee de 
courantheid van een auto wordt bepaald. Tevens heeft 
JP.Cars het begrip prijswaardigheid geïntroduceerd. De 
courantheid is een enorm belangrijk factor met betrekking 
tot de waarde van een auto, het geeft je een betrouwbaar 

beeld van een te verwachten omloopsnelheid. De 
prijswaardigheid geeft je in één oogopslag het beeld van 
wat binnen het aanbod van vergelijkbare auto’s dé auto is 
die het meeste waarde biedt voor zijn geld. De oplossingen 
van JP.Cars zijn in de basis ontwikkeld voor autobedrijven 
en dealerorganisaties. Maar het platform is inmiddels zo 
volwassen en uitgebreid dat het ook veel toegevoegde 
waarde levert voor de financiële markt en leasemarkt. 
Denk daarbij aan risicoanalyses, scenario planning, asset 
management en compliance. Mede door een ruime set aan 
rapportagemogelijkheden.

Naast Hiltermann Lease gebruikt inmiddels ook Tesla-
specialist Mister Green het JP.Cars platform. Met de enorme 
fluctuatie van prijzen en aanbod van Tesla’s geeft de 
actualiteit en de betrouwbaarheid van de JP.Cars data 
Mister Green een schat aan extra stuurinformatie. “De 
snelheid waarmee we kunnen inspringen op kansen en 
uitdagingen missen wij over het algemeen in de leasemarkt”,
aldus Paul van Dinten van JP.Cars. “Daar maken wij echt  
het verschil.”

Helft van dealer top-20
De juiste auto’s inkopen en verkopen, op het juiste moment, 
voor de juiste prijs is een complexe aangelegenheid. Er zijn 
veel variabelen die een rol spelen of een occasion wél of 
niet interessant is. De markt is klaar voor ‘professionalisering’, 
ofwel: een digitale transformatie. Van Dinten: “Wij zijn 
trots op het feit dat inmiddels meer dan de helft van de 
dealer top-20 in Nederland klant is bij JP.Cars. En dat we 
onze eerste klanten in het buitenland hebben mogen 
verwelkomen. Naast autobedrijven zijn er inmiddels ook 
financiële instellingen die van onze data gebruik maken – 
we doen ook aan asset- en stockmonitoring - en nu sluiten 
we grote fleetowners en leasemaatschappijen aan. 

Die laatsten hebben in het verleden misschien vrij 
gemakkelijk geld verdiend, maar tegenwoordig ontkomen 
ook zij niet aan een stuk dynamische marktmonitoring 
en rapportages. Informatie die je in ons JP.Cars systeem 
met een druk op de knop verkrijgt. Occasionprijzen 
zijn erg volatiel, en dat blijft nog wel even. Je moet het 
restwaarderisico dan ook goed kunnen inschatten. Zaken 
die in de verzekeringswereld bijvoorbeeld al lang gebeuren, 
daar hebben ze vaak meerdere partijen die voor hen het 
risicoprofiel van hun portefeuille continu monitoren. In de 
kapitaalintensieve fleet- en leasemarkt zou dat ook geen 
overbodige luxe zijn.”

“Occasionprijzen zijn erg volatiel, 
en dat blijft nog wel even.
Je moet het restwaarderisico dan 
ook goed kunnen inschatten”

Weg met Excel-sheets!
Aantoonbaar zegt JP.Cars een 
rendementsverbetering bij klanten door te brengen 
van 20 tot wel 60 procent. Bovendien worden 
handmatige handelingen – weg met Excel-sheets! 
– tot 80 procent minder. Dus pure tijdsbesparing. 
Bij Hiltermann Lease was die tijdsbesparing onder 
andere een belangrijk uitgangspunt voor de JP.Cars 
oplossing te kiezen. Bij een snelgroeiende vloot van 
financial leaseauto’s is het belang van het sturen op 
data van groot belang. Restwaardebepaling moet bij 
wijze van spreken met een druk op de knop worden 
geregeld. Temeer omdat in het financialleaseproduct 
van Hiltermann ook met occasions wordt 
gewerkt. Om dan als leasemaatschappij zelf de 
verschillende autoportalen af te gaan op zoek naar 
vergelijkingsmateriaal – zoals nu vaak gebeurt 
– was voor Hiltermann niet meer afdoende. Nu 
gebeurt het via de tool van JP.Cars, snel en efficiënt. 
Pieter Seeder: “Bovendien kunnen ze gemakkelijk 
honderden auto’s tegelijk laten taxeren voor het 
hercalculeren van contracten”. Het management kan 
de grote lijnen zien – wat is het risico van de vloot? - 
operationele afdelingen kunnen op kentekenniveau 
inzoomen op de actuele waarde van die specifieke 
auto. Je kan bijvoorbeeld zelfs een analyse maken 
van een bepaald merk occasion verkocht bij 
merkdealers. Je kan er dus alle kanten mee op. 
Uiteindelijk moet de informatie die JP.Cars levert 
dagelijks toepasbaar en rendabel zijn.”

JP.C
ars
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“Laadinfrastructuur wordt een 
bedrijfskritisch onderdeel”
Specialist in laadvoorzieningen EV Company bevindt zich sinds afgelopen september onder de vleugels van het grote 
AutoBinck dat met de onderdelen Mobinck en Ebinck, met daaronder weer een hele waaier van bedrijven, ondernemend 
Nederland bijstaat in de mobiliteitstransitie. Het mag best bijzonder heten dat te midden van dat enorme woud van 
laadbedrijven EV Company is boven komen drijven. Nu met een financieel gezonde partij achter zich, kan het meters 
maken. CEO Hans Kwaad en CCO Maarten Schuring schetsen de toekomst van elektrisch rijden…

Dat veel fleetmanagers of wagenparkbeheerders 
tegenwoordig door de bomen het bos niet meer zien 
ten aanzien van laadinfrastructuur, zal niet verbazen. Er 
is een woud aan laadpaalaanbieders, waarbij de ene 
laadvoorziening weer compleet anders is dan de andere. 
Bovendien: de transitie naar elektrische mobiliteit behelst 
zoveel meer dan alleen het in huis halen van elektrische 
voertuigen en laadpalen. Ook al is die transitie voor het 
ene bedrijf makkelijk dan de ander, het blijft een kostbaar 
en ingrijpend traject. Al die expertise heeft Autobinck nu in 
huis, met in de divisie Mobinck bijvoorbeeld Fleet Support 
(zie elders in dit nummer) voor fleetmanagementdiensten 
en consulting – waaronder het ‘Move to zero emission’ 
programma. 

Dan is er XXImo dat toegang geeft tot mobiliteit met een 
mobiliteitspas en een eventueel daarachter hangend 
mobiliteitsbudget. Alles wordt daarbij automatisch 
afgerekend en gerapporteerd. Een laadinfrastructuur-partij 
ontbrak eigenlijk nog. “Of we nu willen of niet, onze mobiliteit 
wordt grotendeels elektrisch. We willen voor de zakelijke 
markt een one-stop-shop bieden voor allerhande zaken 
die de transitie van bedrijven ondersteunen. EV Company 
is daarin de nieuwste groeibriljant. En net als al onze 
bedrijven: ze opereren onafhankelijk van fabrikanten en 
leasemaatschappijen en gaan dus echt voor het belang van 
de klant”, aldus  Hans Kwaad.

Geen omkijken naar
Bijna tien jaar geleden richtte Maarten Schuring EV 
Company op. Zijn focus op klanttevredenheid deed 
het bedrijf in het vizier van Autobinck komen. “Een paal 
leveren en installeren bij een klant thuis is natuurlijk geen 
rocket science. Maar het hele proces verzorgen voor een 
leasemaatschappij, zoals wij dat doen, behelst meer. Alleen 
al de installatie en eventuele aanpassingen in de meterkast 
gaat over veel schijven waarbij goede planning cruciaal is. 
Maar dan: welke producten en diensten koop je in?      
Je hebt bovendien een laadpas nodig, stroom moet 

verrekend worden met een werkgever. Voor een 
leasemaatschappij is dit geen corebusiness maar wij kunnen 
dit hele traject van A tot Z uitvoeren, eventueel alles gebrand 
in de huisstijl van de leasemaatschappij. 
Een leasemaatschappij, maar ook de berijder en zijn of haar 
werkgever, heeft er geen omkijken naar.”
Een mobility serviceprovider. Dat is feitelijk hoe Kwaad 
Autobinck ziet. Ofwel: alle dienstverlening rondom mobiliteit 
in eigen huis. In 2016 werd overigens al geïnvesteerd in 

AutoBinck haalt EV Company binnen als nieuwe groeibriljant:

“En net als al onze bedrijven:   
ze opereren onafhankelijk
van fabrikanten en 
leasemaatschappijen en gaan 
dus echt voor het belang van 
de klant”
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Zelfstroom dat zonnepanelen verhuurd. Het zit, net als EV 
Company, in de Ebinck-divisie. Want uiteindelijk zal er een 
heel ecosysteem ontstaan waarin zonnepanalen en de 
elektrische auto een hoofdrol gaan spelen. Het moet ook 
wel omdat het elektriciteitsnetwerk al die nieuwe bronnen 
niet aan kan. Volgens Kwaad is het mooi om te zien hoe 
zaken nu bij elkaar komen. “Die energie die je opwekt via je 
zonnepanelen kan je opslaan in de auto. Stroom die je ook 
kan terug leveren aan het net op het moment dat het nodig 
is en de tarieven gunstig zijn. Dat moet allemaal dynamisch, 
want bedenk: stroom kan soms gratis zijn en het andere 
moment betaal je 50 cent per kWh. Kortom, loadbalancing, 
peakshaving, gridstabilizing, het zijn allemaal termijn die 
tegenwoordig hier over de werkvloer gaan.”

Nieuwe businessmodellen
Maar eerst moet bi-directioneel laden de standaard 
worden, benadrukt Schuring. Volgens hem staan we 
aan de vooravond van zo’n V2Grid waarna er allerlei 
nieuwe businessmodellen kunnen ontstaan. De elektrische 
auto (lees: het accupakket) zal daarin een centrale rol 
spelen. Schuring: “Waar gaat de synergie zitten en welke 
doelgroepen kunnen we hiermee ontzorgen? In eerste 
instantie zullen we natuurlijk onze bestaande klanten 
verder bedienen; de leasemaatschappijen maar ook de 
fleetowners die een stap willen maken naar bijvoorbeeld 
slimme laadpleinen. En dan zijn er natuurlijk nog de 
bedrijfswagens. Als die na 2025 nog de zero-emissiezones in 
willen, moeten ze elektrificeren. Ook al zijn er de eerste jaren 
nog talrijke uitzonderingen, je moet er als bedrijf nu wel over 
gaan nadenken.”

Bovendien zullen de bedrijfsvoertuigen eerder gebaat zijn 
met de snellere DC-laders, zodat er eventueel meerdere 
routes gereden kunnen worden. Een nieuwe klantengroep 
ziet Schuring overigens komen van bijvoorbeeld 
supermarkten of doe-het-zelf zaken. Vooral handig voor 
EV-rijders die thuis geen eigen oprit hebben en afhankelijk 
zijn van publieke of ‘zakelijke’ laadpalen. Winkelketens 
zetten laadpalen vaak nu al in als concurrentievoordeel. 
Palen die eventueel met stroom worden geleverd door de 
zonnepanelen van Zelfstroom. Net als projectontwikkelaars 
is sommige gevallen al doen. Of dat bedrijven gezamenlijk 
laadpleinen gaan inrichten op een bedrijventerrein? En 
waarom gaan autobedrijven geen laadinfrastructuur 
verkopen bij hun EV’s, compleet met laadpas (in eigen 
branding) en al? Al dan niet via een importeur? Dat gebeurt 
in de markt nog nauwelijks.

“Nu zul je in de markt van 
laadinfrastructuur zien dat het 
kaf van het koren gescheiden 
gaat worden”
Kaf van het koren
Het moge duidelijk zijn dat zowel Kwaad als Schuring 
voor EV Company een grote toekomst toedichten. Waarbij 
EV Company nu al de ervaring heeft opgedaan en alle 
systemen aan de achterkant optimaal zijn ingericht. 
Het komt er nu op aan een goede gezamenlijke visie te 
ontwikkelen. 

Maarten Schuring (l) en Hans Kwaad
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Samen 100% Elektrisch

Plan een adviesgesprek in:

Slimme laadinfrastructuur
Voor Fleetowners & Leasemaatschappijen

Thuis Kantoor DC-Snelladers

EV Company B.V.
Schinkeldijkje 2A-B
1432CE Aalsmeer

+31 (0)20 765 7000
info@evcompany.nl
www.evcompany.nl SCAN ME

Volledige ontzorging in de transitie naar elektrische mobiliteit. Wij denken graag duurzaam 
mee en bieden de meest geavanceerde laadtechnologie zoals slim laden met solar balancing. 
Met deskundig advies van onze e-mobility experts leveren en installeren wij zowel AC als DC 
laders, inclusief backoffi ce en laadpassen voor publiek laden, zodat er altijd zorgeloos geladen 
kan worden. 

Bent u op zoek naar de snelste manier om uw voertuigen op te laden of wilt u een 
parkeerterrein transformeren naar een laadplein, EV Company is uw partner in de transitie 
naar een volledig elektrisch wagenpark. Vraag vandaag nog een offerte aan, of plan een 
adviesgesprek in!
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parkeerterrein transformeren naar een laadplein, EV Company is uw partner in de transitie 
naar een volledig elektrisch wagenpark. Vraag vandaag nog een offerte aan, of plan een 
adviesgesprek in!

Waarbij ook het buitenland lonkt; Autobinck is al actief in flink 
wat Europese landen. Grote beren op de weg zien Kwaad 
en Schuring niet. Ook al is het beleid van de overheid ten 
aanzien van elektrische mobiliteit wispelturig en twijfelen 
leaserijders in sommige gevallen elektrisch te gaan rijden 
omdat de belastingvoordelen minder worden. Vanaf 2035 
zijn nieuwe auto’s sowieso allemaal elektrisch.  

Kwaad: “Nu zul je in de markt van laadinfrastructuur zien dat 
het kaf van het koren gescheiden gaat worden. 
De gelukszoekers in de markt kunnen het niet volhouden. 
Bovendien zal een naam als Autobinck als betrouwbare en 
financieel gezonde partij die gaat voor de lange termijn zijn 
uitstraling hebben op EV Company. Een laadnetwerk met 
alles erop en eraan wordt uiteindelijk een 
kritisch bedrijfsonderdeel.”

 

Hoofdrolspeler Europese mobiliteitsmarkt
AutoBinck is een portfoliobedrijf met tientallen 
bedrijven, verdeeld over vier divisies: Automotive, 
Leasing, Mobinck en Ebinck. Het is uitgegroeid tot 
een hoofdrolspeler op de Europese mobiliteitsmarkt. 
Ondernemerschap staat aan de basis van die 
bedrijven, benadrukt Hans Kwaad. EV Company 
staat nu aan de vooravond van een grootschalige 
expansie vanwege de verwachte massale uitrol 
van EV’s in de komende jaren. Kwaad: “Nederland 
is één van de koplopers op dit vlak in Europa en 
de verwachting is dat de omliggende landen snel 
volgen. Met de opgebouwde expertise van EV 
Company en de internationale aanwezigheid en 
slagkracht van AutoBinck zal EV Company zich de 
komende jaren ontwikkelen tot een toonaangevende 
Europese speler. Door EV Company toe te voegen 
aan ons portfolio voorzien we bovendien ook veel 
kansen in samenwerking met AutoBinck-bedrijven. 
Zowel binnen de Ebinck-divisie, maar ook met onze 
Mobinck-bedrijven zoals Fleet Support, Toogethr en 
Moove, en onze auto-import en leaseactiviteiten 
in Centraal-Europa. De werelden van energie en 
mobiliteit kruipen immers steeds dichter naar elkaar 
toe. Er liggen dan ook veel kansen om EV Company 
te laten groeien in binnen- en buitenland”.
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Een kijkje in de keuken bij de CSR-manager bij Carglass®

“Er is op zoveel vlakken nog 
milieuwinst te halen. Als je 
het maar wilt zien!”

Verstraeten is nu bijna twee jaar Corporate Social 
Responsibility (CSR) manager bij ’s lands grootste 
ruitschadeketen. Niet dat het onderwerp nieuw was, 
integendeel. De roots van de oprichter van Carglass® 
liggen in Zuid Afrika waar al vanaf begin jaren ‘80 
zogenaamde ‘giving back’ initiatieven ontplooide. 
“Maatschappelijk verantwoord ondernemen zit diep in 
het DNA van Carglass®”, zegt Verstraeten. “Maar anno 
2023 zijn de uitdagingen met betrekking tot duurzaamheid 
groot. Klanten van ons verwachten ook een gedegen 
duurzaamheidsbeleid. Daarom hebben we het nu nog 
prominenter in onze organisatie geplaatst.    

Dan krijgt het alle aandacht die het nodig heeft.”
Want aandacht is nodig. Al is de ‘repair first’ filosofie 
uitermate succesvol gebleken – ook wat betreft de 
kostenkant – het komt nu in het gedrang door de 
geavanceerde technieken en vele sensoren en camera’s 
achter de ruiten.      
      
Fabrikanten schrijven vaker dan voorheen voor dat 
autoruiten bij schade helemaal moeten worden vervangen. 
En dat betekent extra CO2-uitstoot. Maar tegelijkertijd 
worden de reparatietechnieken ook beter, weet Verstraeten. 
Bij Carglass® hebben ze bijvoorbeeld een speciale 

Ruitreparatie van autoruiten levert zo’n 2/3 minder CO2-uitstoot op dan vervanging, blijkt uit onderzoek bij Carglass® 
Duitsland in 2019. Dus met de komst van glasketens als Carglass® – waar reparatie boven vervanging gaat – is al een 
duurzaamheidsslag geslagen. Maar is dit vol te houden met de komst van complexe technieken in en achter autoruiten en 
strenge regels van autofabrikanten? Dat blijkt een uitdaging, weet CSR manager Hans Verstraeten van Carglass®. Maar 
hij benadrukt: de ‘repair first’ filosofie blijft overeind! Bovendien behelst duurzaamheid (veel) meer dan alleen repareren 
of vervangen. Een kijkje in de keuken bij de CSR-manager bij Carglass®.
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vacuümpomp ontwikkeld dat rondom het te repareren 
ruitgedeelte wordt geplaatst wat zo min mogelijk ‘stress’ 
veroorzaakt op de ruit. “We hebben die techniek ontwikkeld 
vanwege de steeds dunner wordende autoruiten. Met 
succes; de kans op doorscheuren van de ruit tijdens de 
reparatie is sinds de introductie flink afgenomen.”
      
Spotheating
Daarbij vindt de meeste schade aan ruiten plaats aan de 
onderkant; onder het midden van de voorruit. De meeste 
sensoren en camera’s zitten juist aan de bovenkant. Kortom, 
er is voor een goede ruithersteller nog ruimte voor reparatie. 
Maar duurzaamheid behelst meer dan werk aan de ruit. 
       
Minstens zo belangrijk voor Verstraeten zijn de afvalstromen 
binnen de keten en recycling. Maar ook het energieverbruik 
in de garages. Verstraeten heeft een proef gehouden 
met infraroodverwarming gericht op de monteurs. Want 
waarom zou je de hele ruimte moeten verwarmen? 
Maar na de proef in een vestiging en na analyse van de 
afstanden die monteurs in de garage afleggen, bleek 
dergelijke spotheating toch niet houdbaar.  

“Veel zaken zitten hem ook in gedragsverandering, zoals 
het sluiten van de roldeuren en het licht uit doen. Dat is 
hardnekkig en heeft continu onze aandacht. Straks gaan 
we warmtepompen inzetten. Maar ook op het vlak van 
koeling maken we stappen, noodzakelijk als we straks naar 
verwachting vaker te maken krijgen met hittegolven en 
tropische temperaturen. Het comfort voor onze werknemers 
valt ook onder maatschappelijk verantwoord ondernemen.”
En wat te denken van het eigen wagenpark van Carglass®? 
Rijden daar de bussen straks allemaal elektrisch? Dat 
verhaal blijkt genuanceerder te liggen. “Technisch gezien 
hebben we met onze bussen dezelfde uitdaging als  
andere fleetowners.      
      
Het moet passend gemaakt worden binnen ons werkproces 
en roosters er op worden afgestemd; onze logistieke 
software moet opnieuw worden geprogrammeerd met de 
juiste actieradius van iedere bestelauto. Maar we hebben 
ook te maken met een afname van mobiele jobs. 
Door de complexiteit van nieuwe autoruiten zijn ze bijna niet 
te herkalibreren buiten onze werkplaatsen. Het moet dus in 
de vestigingen gebeuren en daardoor hebben we minder 
bussen nodig. Maar die gaan straks wel elektrisch rijden.”

Ruitenwissers
Daarbij zijn sommige zaken ook gemakkelijker te regelen. 
Carglass® heeft voor de recycling van de kapotte 
autoruiten – toch de grootste afvalstroom binnen een 
glasbedrijf – een soort ‘omgekeerd’ logistiek proces 
opgetuigd. In dezelfde kratten en vrachtwagens waarmee 
de filialen worden voorzien van nieuwe ruiten, worden 
nu de defecte ruiten van klanten teruggebracht naar een 
afvalpartner die precies op de route ligt terug naar het 
enorme distributiecentrum in het Belgische Bilzen. “Daar 
word het glas uit de ruiten volledig gerecycled volgens een 
ingenieus proces waar we echt trots op zijn. De overige 
afvalstromen, zoals kitresten, mesjes, karton en plastic 
worden weer gescheiden verwerkt. Nu zijn we zelfs een 
pilot aan het draaien met Bosch om kapotte ruitenwissers 
weer te recyclen tot nieuwe ruitenwissers. Tegelijkertijd gaan 
we gezamenlijk de verpakking van nieuwe ruitenwissers 
aanpakken: minder plastic en karton en vooral niet meer 
die vele adapters die erbij geleverd worden waarvan 90 
procent rechtstreeks de prullenbak ingaat. Zo zie je maar 
dat er op ontzettend veel vlakken nog veel winst te  
behalen is. Als je het maar wilt zien!”

Carglass® heeft gouden medaille van EcoVadis
Carglass heeft bewust gekozen voor een 
internationaal keurmerk in plaats van een 
nationaal keurmerk voor duurzaamheid. Iedere 
business unit van Belron, de moedermaatschappij 
van Carglass®, wordt ‘gekeurd’ door EcoVadis, 
met meer dan 100.000 aangesloten bedrijven 
veruit de grootste aanbieder van zakelijke 
duurzaamheidsbeoordelingen. Periodiek worden 
strenge assessments uitgevoerd. Carglass® heeft in 
2022 een gouden medaille behaald van EcoVadis, 
waarmee het behoort tot de wereldwijde top 5% van 
gecertificeerde onderhouds- en reparatiebedrijven 
in de automotive qua score op MVO. De score volgt 
uit de prestaties op het gebied van arbeids- en 
mensenrechten, ethiek, duurzame inkoop en milieu. 
Ter vergelijking: bij een zilveren medaille 
behoort een organisatie tot de top 30% 
beste en bij brons tot de top 65%. 

C
arglass
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DE 100% ELEKTRISCHE EQE.
Van het oogstrelende design tot het ruime, luxueuze interieur en de sublieme rijbeleving: 

de nieuwe EQE is een genot voor al uw zintuigen. Hij biedt u een elektrisch rijbereik tot 646 km (WLTP) 
en in slechts 15 minuten voegt u tot 250 km extra rijbereik toe. Bovendien laadt u dankzij 

Green Charging van Mercedes-Benz de eerste 200.000 km CO₂-neutraal, waardoor u écht groen rijdt. 
Zo gaat u altijd zorgeloos op pad. De EQE, gekozen tot EV van het Jaar 2023 door de Vereniging Zakelijke 

Rijders (VZR), is een 100% elektrische limousine die uw wagenpark duurzamer maakt.

Gecombineerd verbruik: 16,1 - 22,5 kWh/100 km. CO2-uitstoot: 0 g/km (WLTP).
Voor officiële dealeradressen, kosten en leveringsvoorwaarden, zie mercedes-benz.nl.

MBCARSNL_8045609_Diverse_ads_2023_EQE ML_FLEET_210x285mm_NED NL_v1.indd   1MBCARSNL_8045609_Diverse_ads_2023_EQE ML_FLEET_210x285mm_NED NL_v1.indd   1 18/04/23   16:2418/04/23   16:24
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VZR: De (imago) top-10 van 
middenklassers leaseauto’s

Tesla
De model Y staat met maar liefst 4.629 zakelijke registraties 
op nummer één. Het is ook de meest verkochte nieuwe auto 
in Europa. Als pionier in elektrische voertuigen heeft Tesla 
het imago van innovatie en duurzaamheid. Het merk heeft 
de auto-industrie gerevolutioneerd en wordt geassocieerd 
met de toekomst van mobiliteit.

Volvo
Op de tweede plaats staat de XC40 met 3.283 stuks. 
Volvo staat wereldwijd bekend om zijn reputatie 
op het gebied van veiligheid, duurzaamheid en 
gezinsvriendelijkheid. Het merk heeft een imago van 
betrouwbaarheid en wordt geassocieerd met innovatieve 
veiligheidstechnologieën en een sterke focus op 
milieuvriendelijkheid.

Volkswagen
Dit merk komt twee keer terug in de Lease Top 10. Op 
plek drie met de Polo (2.352 registraties) en op plek vijf 
met de ID.4 (1.912 registraties). Volkswagen is synoniem 
met betrouwbaarheid en betaalbaarheid. Het merk heeft 
wereldwijd een sterk imago opgebouwd voor degelijke 
auto's die lang meegaan.

Ford
Het Focus model is een vaste factor in de Lease Top 10 en 
staat dit keer op plek zes met 1.840 zakelijke registraties. 
Ford wordt vaak geassocieerd met betaalbare en duurzame 
voertuigen. Het imago van Ford straalt een gevoel van 
robuustheid en betrouwbaarheid uit.

Renault
De elektrische Megane E-Tech neemt plaats op plek 7.   
Van dit model zijn er 1.730 stuks geregistreerd. Tegenwoordig 
heeft dit merk een imago van innovatie en toegankelijkheid 
opgebouwd en straalt een modern, Europees gevoel van 
stijl en technologische vooruitgang uit.

Skoda
Dit merk is goed voor twee modellen in de lease top 10.  
De Enyaq met 1.714 zakelijke registraties op plek acht 
gevolgd door de Octavia op plek negen met 1.660 stuks.  
Škoda werd ooit beschouwd als budgetmerk maar 
heeft inmiddels een imago van waarde en kwaliteit met 
een slimme mix van prijs en prestaties. Het merkt wordt 
geassocieerd met gezinsvriendelijkheid en straalt een 
nuchtere, praktische aantrekkingskracht uit.

Kia
Op plek tien staat de Niro met 1.648 zakelijke registraties. 
Het merk wordt tegenwoordig geassocieerd met waar voor 
je geld, moderne technologieën en betrouwbaarheid. Het 
merk heeft een positief imago opgebouwd en wordt vaak 
gezien als een praktische keuze voor mensen die op zoek 
zijn naar een hoogwaardige auto zonder het prijskaartje 
van luxe merken.

De VZR Lease Top 10 wordt onder andere gebaseerd op de 
zakelijke registraties van het afgelopen half jaar. Basis is de 
goedkoopste fiscale vanaf prijs van het model.

Als het op een leaseauto aankomt heeft de zakelijke rijder vaak de keuze uit een aantal merken en modellen, met extra 
accessoires als aanvulling. Elk merk heeft zijn eigen unieke identiteit en roept verschillende associaties op bij mensen.   
De Vereniging Zakelijke Rijders (VZR) heeft de top-10 van ‘middenklassers’ leaseauto’s afgezet tegen het 
geldende imago…

VZR
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Voorbij de laadstress: op      
naar één totaaloplossing 
voor laden!
Het EV-gebruik in Europa neemt sterk toe en dat heeft 
een positief effect op de perceptie van de EV-rijders, 
waaronder onzekerheid over het rijbereik. Ook zeggen 
EV-rijders (96%) massaal anders te zijn gaan rijden: 
reizen worden zorgvuldig gepland en er wordt zo efficiënt 
mogelijk gereden. Tegelijkertijd is er een groeiende 
behoefte aan ‘ontzorging’, zowel voor werknemers als 
bedrijven. Sietse Vis, Hoofd van Shell Recharge Nederland, 
schetst voor Fleet & Lease de route naar dé grote wens van 
het moment: één totaaloplossing voor laden!

Eerder dit jaar publiceerde Shell Recharge de EV Driver 
Survey 2023, alweer de zesde editie van dit onderzoek 
onder elektrische rijders waar bijna 25.000 Europese EV-
rijders aan mee hebben gedaan. Duidelijk te zien is de 
verschuiving van onzekerheid over de actieradius naar 
vertrouwen erin, waarbij nog maar 14% van de huidige 
EV-rijders zegt af te zien van langere ritten. Voor Vis en 
zijn collega’s is het onderzoek ieder jaar ook weer een 

waardevolle bron om producten en diensten verder aan 
te scherpen. Dat er daarbij keihard gewerkt moet worden 
aan de uitbreiding van het laadnetwerk, is ook duidelijk. 
“Nu is het voor een EV-rijder nog redelijk comfortabel 
om een laadpunt te vinden. Maar als de groei van de 
laadinfrastructuur – en dan vooral van publieke laadpunten 
– geen gelijke tred houdt met de groei van elektrische 
voertuigen, gaat dat op een gegeven moment schuren. Je 
ziet in dit onderzoek ook dat beschikbaarheid van publieke 
laadpalen een plek naar boven is opgeschoven in de top-10 
van ‘barrières’ voor elektrisch rijden. 

Shell Recharge EV Driver Survey 2023

Sietse Vis, Hoofd van Shell Recharge Nederland
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Het staat nu op plek twee”, aldus Vis.
Het EV-gebruik neemt in de verschillende belangrijke 
Europese markten sterk toe, blijkt uit het onderzoek. EV-
rijders voelen zich steeds zekerder over het opladen van 
hun EV; 47% van de respondenten zegt dat ze niet dagelijks 
hoeven te laden. Ook een rit naar het buitenland wordt 
niet meer geschuwd: het aantal buitenlandse EV-trips is 
met 5 procent gestegen ten opzichte van vorig jaar, terwijl 
de onzekerheid om in het buitenland te rijden vanwege 
mogelijke laadproblemen en angst voor de beperkte 
actieradius met respectievelijk 7 procent en 5 procent zijn 
gedaald ten opzichte van vorig jaar. 

Minder apps!
Maar er zijn ook duidelijke wensen en behoeftes. Zoals een 
minder complexe mix van apps en kaarten. Bijna een kwart 
(23%) van de berijders gebruikt minstens vier apps om hun 
EV te beheren en optimaal te benutten. Hetzelfde geldt voor 
het aantal laadpassen dat EV-rijders bezitten voor toegang 
tot de publieke laadinfrastructuur. Dit aantal is momenteel 
vier of meer. De vraag naar een meer gestroomlijnde en 
gemakkelijke ervaring is daardoor groot. Bijna de helft van 
de respondenten (47%) zegt dat ze de voorkeur zouden 
geven aan één enkele methode om toegang te krijgen tot 
alle publieke laadpunten, zelfs als dat betekent dat ze meer 
moeten betalen per laadbeurt. 

Ook voor werkgevers – die massaal elektrisch rijden 
omarmen en momenteel zelfs de grote motor zijn achter 
de groei in elektrische mobiliteit - wordt het belangrijker 
om hun EV-rijders beter te faciliteren. Dat ziet ook Vis. “Bij 
werkgevers is de ‘EV-angst’ ook veel minder geworden”, 
zegt Vis. “Daar is nu de netwerkdekking het belangrijkste 
uitgangspunt. En met de Shell Hybrid card kan 
je overal laden. En omgekeerd; andere laadpassen kunnen 

ook terecht bij de laadpalen van Shell Recharge.”  
Dit roaming is voor de klant natuurlijk goed nieuws.
Maar Shell wil zich in de markt meer gaan onderscheiden. 
Al een paar maanden kunnen er bijvoorbeeld Air Miles 
gespaard worden met de eigen Shell Recharge laadpas. 
Net als bij brandstof krijg je 1 Air Mile per geladen 
kilowattuur. “Naar mijn weten is er niemand in de markt met 
een dergelijk loyaliteitsprogramma”, aldus Vis.

Niet investeren in eigen laadpalen
Shell heeft momenteel al oplossingen voor op het werk, 
onderweg, op locatie en thuis. Voor bedrijven zijn bovendien 
oplossingen op maat belangrijk. Daarvoor is het Accelerate 
to Zero-programma dat uit 4 stappen bestaat (zie kader). 
Kosten zijn daarbij een belangrijk uitgangspunt. “Met een 
logistiek bedrijf kijken we nu of we afspraken kunnen maken 
waarbij de bestuurders van de bussen ’s avonds zelf hun 
voertuigen gaan opladen bij een Shell Recharge station in 
de buurt. 

Ze kunnen dan gebruik maken van onze snelladers 
waardoor ze in de ochtend in ieder geval weer een vol 
opgeladen bus ter beschikking hebben. Op die manier 
hoeft het bedrijf niet te investeren in eigen laadpalen. Voor 
sommige bedrijven kan dit een goede uitkomst zijn.”
Waar vooral op wordt ingezet is om de klant volledig te 
ontzorgen, benadrukt Vis. Waarbij binnen Shell inmiddels 
veel expertise en ervaring is opgebouwd met verschillende 
duurzaamheidsoplossingen binnen het Accelerate to Zero-
programma. De dekking is anno 2023 bovendien groot. Vis: 
“We hebben nu één netwerk dat we zelf kunnen controleren 
en één aanspreekpunt heeft voor onze klanten. Dat maakt 
uiteindelijk de hele klantervaring op ons netwerk ook een 
stuk beter.”

Wat behelst het Accelerate to Zero-programma?
Shell biedt oplossingen op maat via het Accelerate to 
Zero-programma dat uit 4 stappen bestaat:
1. Diagnose: eerst wordt het huidige wagenpark 
en de behoeftes van het bedrijf in kaart gebracht. 
Zo wordt voor het bedrijf het juiste uitgangspunt 
gecreërd met concrete, haalbare doelen.
2. Plan opstellen: In deze fase wordt voor het bedrijf 
het verduurzamingsplan voor het wagenpark op 
maat opgesteld: uit alle mogelijkheden kiest het 
bedrijf wat het beste bij hen past.
3. Uitvoering: Voor bedrijven kan verduurzaming 
ingrijpend zijn. Een goede persoonlijke begeleiding 
van de uitvoer is daarom belangrijk.
4. Resultaat: met het bedrijf samen wordt ervoor 
gezorgd dat de verduurzamingsdoelen behaald 
worden door voortgang inzichtelijk te maken en 
waar nodig bij te sturen. 

Shell Recharge

Bron: EV Driver Survey 2023
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TrendsinAutoleasing.nl, het online kanaal van Fleet & Lease, trekt 
er regelmatig met de videocamera op uit voor diverse, actuele 
video-interviews. Een kleine greep uit ons recente aanbod…   
Scan de QR code!

Leasebranche gaat crescendo, maar zorgen dienen zich aan
Het gaat crescendo in de leasemarkt, blijkt (weer eens) uit de 
presentatie van de nieuwe Aumacon Leasemaatschappijen 
top-100. Tegelijkertijd zijn er ook zorgen; onrustbarende zelfs… 
Restwaardes van EV’s zijn enorm volatiel en vertrouwde 
exportmarkten zijn niet meer. Het een en ander bleek uit de 
presentaties van Indicata, Go Remarketing Solutions en Allianz 
tijdens het Nationaal Autolease Event. Clem Dickmann schetst 
de (zorgen in de) markt.

Hankook: EV-band van belang voor actieradius
Bandenleverancier Hankook stond dit jaar op de EV 
Experience met als doel het publiek te laten ervaren hoe hun 
speciaal voor elektrische auto’s ontwikkelde iON-banden de 
range én het rijgedrag van EV’s ten goede komen. Zo komen 
ook steeds meer Hankook iON-banden in aanmerking voor 
eerste montage bij heel wat autofabrikanten. We kregen 
Hielke van der Scheer, sales & marketing directeur van 
Hankook Benelux, voor de camera tijdens de EV-Experience 
op Zandvoort. En reden een rondje mee op iON-banden…

Hyundai presenteert Kona op EV-Experience
Hyundai heeft de vol-elektrische Kona voor het brede 
publiek gepresenteerd tijdens de EV Experience 2023 op het 
circuit van Zandvoort. De elektrische line-up van het merk is 
inmiddels breed, ook het eerste elektrische high-performance 
model van Hyundai’s sportieve label N, de IONIQ 5 N, was er 
te bewonderen. Sebastian Schneider van Hyundai legt voor 
onze camera uit wat de boodschap is van Hyundai tijdens 
de EV Experience – en gaat dieper in op de volledig nieuw 
ontwikkelde Kona.

MyEnergi: nul op de meter voor de zakelijke rijder!
MyEnergi heeft sinds 2016 een volledig eco-systeem om de 
stroomrekening uiteindelijk op nul te krijgen… Sinds dit jaar 
verrekent hun laadstation Zappi automatisch de laadkosten 
met de werkgever. Zappi kan nu verbonden worden met 
honderden platforms om de laadervaring te controleren en 
te beheren. Marc Zeguers en Yasir Sadek leggen voor de 
camera van TrendsinAutoleasing uit hoe zij de zakelijke markt 
nu willen veroveren.

NIO populair op EV Experience (en daarbuiten…)
Tijdens de EV Experience waren de wachtrijen om een 
proefritje te maken in een NIO ET5 en EL6 op het circuit van 
Zandvoort lang. Het vol-elektrische merk blijkt populair, ook 
bij zakelijke rijders, zegt Tristan Hamelink van NIO voor onze 
camera. De orderintake van de nieuwe modellen is hoog. En 
dat is best wel bijzonder voor een nieuwe (premium) speler. 
Wat is hun boodschap deze dagen op het event?

TrendsinAutoleasing Youtube
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KwikFit plukt de vruchten van de vroege inzet op e-mobility

“Elektrische voertuigen 
passen goed binnen    
onze formule”
Amper tien jaar geleden nog zat KwikFit met enkele 
binnenstedelijke vestigingen in de maag. Anno 2023 blijken 
die locaties in de e-mobility strategie van KwikFit van 
groot strategisch belang. De keten ontpopt zich namelijk 
in een razendsnel tempo tot servicepartner van allerhande 
elektrische vervoersmiddelen: van auto’s tot fietsen. 
En recentelijk is er de samenwerking met Spijkstaal, de 
producent van lichte elektrische voertuigen (LEV). Met veel 
klanten op het gebied van last mile delivery in de stad. 
Pieter Bikker, e-mobility directeur van KwikFit, over deze 
volgende stap naar de garage van de toekomst.  
  
De meest bekende LEV’s zijn misschien wel die van de 
online supermarktketen Picnic. Elektrisch uiteraard, smal 
en wendbaar, helemaal toegesneden op hun functie: 
het leveren van boodschappen in de binnensteden van 
Nederland. De kans dat je een voertuig van Spijkstaal in 

het wild tegenkomt, wordt de laatste tijd ook steeds groter. 
Zo levert Spijkstaal LEV’s aan onder andere DHL en Jumbo, 
die de voertuigen inzetten voor pakket- en bezorgdiensten. 
Spijkstaal verhuurt daarnaast LEV’s aan diverse grote 
bouwbedrijven en heeft onlangs 140 LEV’s geleverd aan 
Defensie, verdeeld over 34 locaties in Nederland.   
   
De eerste leasemaatschappij die LEV’s in het assortiment 
opneemt, is er inmiddels ook al. ALD Automotive heeft 
momenteel een bont gezelschap van LEV’s en e-cargo 
bikes. Bedoeld voor klanten die met een bestelauto in de 
binnenstad steeds minder goed uitkomen. En vanaf 2025 
komen er in tientallen gemeentes nog de zero-emissiezones 
bij. Kortom, de LEV’s wordt een grote toekomst toegedicht. 
Daar is Bikker ook van overtuigd. En al deze voertuigen 
hebben onderhoud nodig. “De snelheid waarmee we onze 
visie op e-mobility in de markt hebben kunnen uitrollen, 
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heeft ons toch wel verrast. Veel partijen haken uit zichzelf in 
op onze visie; ze komen zelf naar ons toe. Voor de een is ons 
landelijk netwerk belangrijk, voor de ander telt vooral dat we 
in de centra zitten van de grote steden. Maar het is vooral 
de professionaliteit van onze organisatie die de doorslag 
geeft. Het hele plaatje moet gewoon kloppen”, aldus Bikker. 
 
Premium elektrische auto’s van NIO
In april vorig jaar opende KwikFit het eerste e-service filiaal 
dat zich volledig richt op het onderhoud van elektrische 
voertuigen. Ook kwamen er de eerste e-bike service points. 
Zo’n 109 filialen hadden toen al een EV-certificering in huis. 
Met die e-bikes ging het snel, met grote fietsfabrikanten 
en -retailers. In oktober van datzelfde jaar maakte KwikFit 
bekend servicepartner te worden voor EV-fabrikant 
NIO. Daarmee speelt KwikFit een belangrijke rol bij de 
introductie van de premium elektrische auto’s van NIO op de 
Nederlandse markt. Overigens wordt ook in het buitenland 
de  e-mobility koers uitgerold. In het Verenigd Koninkrijk zijn 
er nu bijvoorbeeld ook de nodige e-bike servicepunten, in 
navolging van het Nederlandse succes.   
  
Nu is er dus de samenwerking met LEV-fabrikant Spijkstaal. 
Bikker ziet juist voor het ‘KwikFit-model’ een belangrijke rol 
weggelegd in de transitie naar elektrisch vervoer. Elektrische 
voertuigen hebben nu eenmaal minder onderhoud nodig 
vergeleken met brandstof aangedreven voertuigen. Maar 
het onderhoud dat wél nodig blijft, zoals banden, ruiten en 
werk aan het onderstel, laat dat nu juist tot de corebusiness 
van KwikFit behoren. “Het uitvoeren van onderhoud 
en reparaties aan EV’s past daarom perfect in onze 
oorspronkelijke ‘fastfit’ formule en sluit daardoor mooi aan 
bij wat Nederlanders van hun garage verwachten: snelle en 
transparante service tegen een eerlijke prijs”, aldus Bikker. 
 
Onderhoudsprotocollen
Maar voordat er zo’n brede waaier aan (elektrische) 
voertuigen allemaal in onderhoud en reparatie 
kunnen bij KwikFit, gaat er het nodige werk aan vooraf. 
Onderhoudsprotocollen worden opgesteld, de supply chain 
van onderdelen moet op orde zijn – wordt alles van de 
fabrikant betrokken of zijn er ook andere kanalen? Bikker: 
“In het geval van Spijkstaal, hebben we ook voertuigen 
naar onze conceptstore in Amsterdam gehaald. Daar 
hebben we zelf kunnen zien hoe de techniek in elkaar zit, 
welke onderdelen er doorgaans het eerst moeten worden 
vervangen en hoe je die reparatie het best organiseert. 
Vervolgens moeten we bekijken of we het geheel kunnen 
opschalen naar andere vestigingen en welke daarvoor in 
aanmerking komen. Het is nog best wel een puzzel.”  
   
Achter die voertuigen zitten vaak grote fleetowners 
die bijvoorbeeld afhankelijk zijn van de uptime van de 
voertuigen. Ofwel: hoe langer de voertuigen in de garage 
staan, hoe minder geld ze opleveren. Brengt dat extra 
uitdagingen mee voor KwikFit? Niet voor Bikker. De keten is 
immers gewend om de zakelijke markt te bedienen; ruim 

30 procent van de klanten komt uit die zakelijke markt. 
“Welke afspraken we straks moeten maken met bedrijven 
die LEV’s gaan inzetten, moet nog blijken. Nu is de markt 
natuurlijk nog relatief klein. Maar met de komst van zero-
emissiezones gaat die LEV-markt flink groeien. Onze rol zal 
altijd die van servicepartner zijn. Of dat nu voor de fabrikant 
of bijvoorbeeld de leasemaatschappij is. Het is nog een 
beetje koffiedik kijken hoe de markt zich uiteindelijk precies 
ontwikkeld, maar wij zijn er in ieder geval klaar voor.”

Pieter Bikker, E-mobility Director

Kw
ikFit
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Imago Hyundai krijgt boost door elektrische modellen

Met de komst van de nieuwe generaties elektrische IONIQ-modellen heeft Hyundai menig zakelijke (lease)rijder kunnen 
overtuigen elektrisch te gaan rijden. Het Zuid-Koreaanse merk schuwt geen uitgesproken design, de IONIQ 5 mag al een 
iconisch model genoemd worden en de IONIQ 6 is dit jaar zelfs World Car of the Year geworden. Wat de rol wordt van de 
nieuwe Hyundai KONA? Zowel als full EV als hybride te bestellen? Marcel Brus, binnen Hyundai verantwoordelijk voor de 
fleetsales, over ‘het gevecht’ tussen ratio en emotie.

De groeispurt van Hyundai 
(en de KONA…)

De nieuwe KONA lijkt, vergeleken met de vorige versie, 
een compleet andere auto. En hoewel het oude model 
zijn voortrekkersrol heeft vervuld (als full EV) in de adoptie 
van (betaalbaar) elektrisch rijden, is de nieuwe KONA in de 
basis ontwikkeld als elektrische auto. Ook al is het model 
nog als hybride variant te krijgen. Dat vertrekpunt merk je 
bijvoorbeeld in de ruimte: die is fors gegroeid ten opzichte 
van het vorige model. Brus: “We merken nu al in de eerste 
verkoopmaand dat deze KONA gewoon een veel groter 
publiek aanspreekt. De auto zelf heeft niet alleen een 
groeispurt gemaakt, de verkopen zullen eenzelfde beeld 
laten zien. Want als mensen hem eenmaal gaan rijden, zal 
hij nog meer gaan overtuigen.”

De KONA staat sinds oktober in de showroom. De hybride 
versie was er net een paar weken eerder; daarvan had 
Brus er in een maand tijd al snel tegen de duizend verkocht. 
Brus merkt in de zakelijke markt enige terughoudendheid 
van leaserijders om elektrisch te gaan rijden. Voornamelijk 
ingegeven door financiële overwegingen: de voordelen van 
elektrisch rijden, zoals een lagere bijtelling, worden immers 
steeds minder. “Ook ondernemers zien we flink rekenen 
of een EV bijvoorbeeld in aanmerking komt voor (lokale) 

subsidiepotjes. Het zijn de rationele afwegingen die we wel 
kennen uit de zakelijke markt. Ook ons dealercorps hebben 
we daarin goed getraind. Tegelijkertijd zien we dat in veel 
gevallen uiteindelijk de emotie wint – ook in de zakelijke 
markt. En die emotie gaat tegenwoordig prima samen 
met elektrische auto’s. Dat zagen we al met de IONIQ’s en 
verwachten dat nu ook met de elektrische KONA. Gelukkig 
hebben we nu nog twee samen, waarvan de hybride het nu 
goed doet. Maar volgend jaar verwachten we wel dat de 
full-EV de ranglijst aanvoert.”

11 nieuwe BEV-modellen
Dat laatste heeft natuurlijk ook te maken met bedrijven 
die zelf strenge CO2-doelstellingen hebben geformuleerd. 
Terwijl de politiek nog in de maag zit met elektrische 
mobiliteit, hebben heel wat bedrijven al langer besloten de 
EV te omarmen en zelfs nu al verplicht te stellen. Die focus 
op duurzaamheid is er bij Hyundai ook. Het wereldwijde 
productaanbod en activiteiten moeten vóór 2045 CO2-
neutraal zijn. Het aandeel batterij-elektrische voertuigen 
(BEV's) moet de komende jaren verder omhoog, tot 2 miljoen 
eenheden tegen 2030. Het merk introduceert de komende 
jaren 11 nieuwe BEV-modellen. Die focus op duurzaamheid 

 IONIQ 5
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is belangrijk, benadrukt Brus. Zakelijke klanten van Hyundai 
verwachten dat tegenwoordig ook. “En de ontwikkelingen 
rondom elektrisch rijden gaan snel, waarbij Hyundai voorop 
wil lopen. Onlangs hadden we in Utrecht een wereldprimeur 
met een pilot op gebied van bi-directioneel laden samen 
met We Drive Solar. Want de auto wordt straks onderdeel 
van het stroomnet in huis en zelfs in de wijk. Nu hebben 
we de KONA ook al uitgerust met Vehicle-to-Load-functie 
(V2L) voor het opladen van elektrische apparaten, zoals een 
laptop of elektrische fiets. Hyundai is daarmee een van de 
eerste fabrikanten die deze techniek breder aanbiedt op 
elektrische auto’s.”     
 
‘Individualistische’ aanpak
Het imago van Hyundai heeft sinds de komst van de IONIQ 
5 een enorme boost gekregen in de zakelijke markt, ziet 
Brus. Heel wat auto’s van andere merken werden ervoor 
ingeruild. Ook duurdere auto’s, merkten de dealers in het 
land. De IONIQ is er vanaf net geen 50 mille. Toch ook geen 
misselijk bedrag. “Voor de zakelijke markt levert dat toch een 
scherp leasetarief op. Dus mensen hoeven er niet voor in te 
leveren. De KONA zit daar als C-segment SUV ruim onder. 
Dus ook daar verwachten we eigenlijk ook dit effect.” 
Bijzonder is dat de diverse elektrische Hyundai’s qua 
uiterlijk heel verschillende auto’s zijn. De IONIQ 5 lijkt in 
niets op de 6. Volgend jaar wordt de IONIQ 7 gelanceerd, 
een elektrische SUV die weer een heel eigen signatuur 
krijgt. Brus: “Al die auto’s hebben hun eigen identiteit en 
eigen uitstraling. Zelfs de rijeigenschappen zijn weer 
anders, ook al delen ze vaak hetzelfde platform. Deze bijna 
‘individualistische’ aanpak vormt een schril contrast met 
vroeger toen onze auto’s er toch wel enigszins eenvormig 
uit zagen. Die tijd is voorgoed voorbij. De emotie druipt eraf, 
maar tegelijkertijd blijven het ‘rationele’, verstandige auto’s. 
Het kan dus prima samen.”
  

De verwachtingen rond de nieuwe KONA Electric zijn 
hooggespannen. Zijn voorganger is tot op heden een van 
de bestverkochte elektrische SUV’s van Nederland. Met de 
opvolger, die in alle opzichten is gegroeid, hoopt Hyundai 
die successen te kunnen evenaren. Behalve veel breder 
is de nieuwe compacte SUV ook behoorlijk langer en dat 
resulteert in aanzienlijk meer leefruimte. Daarnaast valt de 
nieuwe KONA Electric op door zijn vele noviteiten en andere 
intelligente (rij)technologieën. De nieuwe KONA Electric heeft 
een rijbereik tot 514 km (volgens WLTP-normen).

Hyundai KONA ook met flexibel Continu Plan
Hyundai introduceert een nieuwe 
financieringsoplossing: Hyundai Continu Plan. 
Dankzij een korte contractperiode en een 
gegarandeerde inruilwaarde aan het einde 
van de financieringstermijn, hebben klanten de 
mogelijkheid om – zoals de naam al zegt – continu 
Hyundai te rijden door hun auto aan het einde van 
de looptijd in te ruilen voor een nieuw exemplaar, 
zonder zich zorgen te maken over onverwachte 
kosten. Klanten rijden zo steeds in het nieuwste 
model, mét fabrieksgarantie en tegen minimale 
onderhoudskosten. Met Hyundai Continu Plan 
rijdt de klant al in een nieuwe Hyundai vanaf € 
199 per maand (o.b.v. 48 mnd./10.000 km/pj). Dit 
betreft de Hyundai i10 i-Drive. Elektrisch rijden 
kan natuurlijk ook. Zo is de nieuwe KONA Electric 
met 48,4 kWh-batterijpakket er al vanaf € 399 per 
maand (o.b.v. 48 mnd./10.000 km/pj) en de IONIQ 6 
in Style-uitvoering vanaf € 439 per maand (o.b.v. 48 
mnd./10.000 km/pj). Marcel Brus, binnen Hyundai verantwoordelijk voor de fleetsales

Hyundai KONA

IONIQ 6

H
yundai
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EV Cable Hook als oplossing voor ergernis van elektrische rijders

Laden en het probleem van 
vieze handen…

Op de redactie van Fleet & Lease verbazen we ons er 
regelmatig over: van alle elektrische testauto’s die we 
hier over de vloer krijgen – de één nog glimmender dan 
de ander – ligt de laadkabel los in de kofferbak en bij het 
laden ligt die gewoon op de (vieze) grond. Met als gevolg: 
vieze handen en, als het tegenzit, een vieze broek. Die 
ergernis had ook Vincent Lindeman. Hij ontwikkelde de 
even simpel als doeltreffende EV Cable Hook. In België 
en Duitsland inmiddels een groot succes, de Nederlandse 
markt blijkt – vreemd genoeg - hardnekkiger.

Want het gros van de bestellingen van de Cable Hook, sinds 
2020 op de markt, komt vanuit België. Kwartaal na kwartaal 
gaan er honderden heen. Ook in Duitsland beginnen de 
verkopen op gang te komen. Het zijn vooral importeurs, 
dealergroepen en soms ook leasemaatschappijen die het 
aanbieden aan hun elektrische rijders. Soms staat de haak 
op de optielijst bij het bestellen van de nieuwe (lease)auto. 
Vaker wordt die gewoon als ‘extraatje’ aan de trouwe klant 
meegeleverd. “Het is een kleine moeite en helpt tegen een 
bestaande ergernis van EV-rijders.    
    

Dus als je je klant liefhebt, waarom niet?”, zegt Lindeman.
De Cable Hook is een Nederlands product vervaardigd van 
onverwoestbaar 100% afbreekbaar materiaal. Het is uit één 

stuk gegoten, Stevig, want het moet de steeds zwaarder 
wordende laadkabels kunnen dragen. De haak wordt om 
de stekker geschoven en blijft ook aan de stekker zitten. De 
laadkabel kan netjes aan de haak worden bevestigd. De 
kabel hoeft dus niet meer volledig afgewikkeld te worden en 
al helemaal niet meer op de grond te liggen.       

Vincent Lindeman, bedenker van de EV Cable Hook
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Je gebruikt alleen het stukje kabel dat je nodig hebt, de rest 
blijft aan de haak. Eenmaal klaar met opladen rol je het 
gebruikte stukje kabel weer eenvoudig om de Cable Hook 
en leg je het geheel weer netjes in de auto. Doordat de 
kabel opgerold blijft gaat hij ook nog eens langer mee.  
 
Relatiegeschenk
Kortom, allemaal redenen voor de branche dit unieke 
product te omarmen. Maar in Nederland duurt het 
lang, Lindeman wacht nog altijd op de uitkomst van zijn 
presentatie bij enkele dealergroepen, importeurs en 
leasemaatschappijen. Al ligt de Cablehook wel al bij de 
groothandel in automaterialen Elgersma. Die brengen het 
ook onder de aandacht bij dealers en importeurs. En zo 
zijn er nog wat partijen die het product verkopen. Maar 
Lindeman ziet ook in de zakelijke markt een rol weggelegd 
voor de Cable Hook. Net zoals in België al gebeurt. 
“Misschien dat het in de zakelijke markt nog niet genoeg 
op de radar staat. Overigens kunnen we het product ook 
voorzien van een logo van de betreffende klant. Of zoals we 
laatst voor een fleetowner hebben gedaan, het geheel in 
de kleur oranje hebben afgeleverd, conform hun huisstijl. Ze 
hebben de Cable Hook niet alleen voor eigen gebruik, maar 
geven het ook als relatiegeschenk. Daar is het natuurlijk 
perfect geschikt voor.”    
 

De Cable Hook als oplossingen van een bestaand probleem 
bij elektrische rijders. Helemaal nu in deze herfstperiode 
en de aanstaande winter. De kabel ligt dat gewoon op de 
natte grond. En heb je de auto bijvoorbeeld in Amsterdam 
aan de gracht geparkeerd, wil er een hond ook wel eens 
een plasje over doen. In de drie jaar dat de Cable Hook te 
koop is, heeft Lindeman alleen nog maar positieve reacties 
gekregen. Hij past op alle laadstekkers, op de nieuwste 
Mennekes stekkers zit hij zelfs nog wat steviger dan het 
vorige model stekker. Daar gleed de Cable Hook nog wel 
eens vanaf.       
   
Het idee van de haak ontstond bij Lindeman in 2018 toen 
hij zelf elektrisch ging rijden. Aanvankelijke ideeën om een 
soort tuinslanghaspel te maken om die aan de gevel van 
een huis te plaatsen, sneuvelden. Te omslachtig en te duur. 
Lindemans, zelf afkomstig uit de bouwsector, zette door. 
En met succes dus. “We hebben een producent gevonden 
in Nederland want dat wist ik wel vanuit mijn achtergrond: 
Nederland heeft een schitterende maakindustrie. Het 
is dus een 100% Nederlandse product. Ik wilde hem niet 

helemaal aan de andere kant van de wereld produceren 
voor misschien een euro goedkoper, wat uit oogpunt van 
duurzaamheid natuurlijk ook niet past.”  
      
Kinderziektes
Lindeman heeft modelrecht op de Cable Hook. Hoe 
eenvoudig de haak er ook uitziet, de uitdaging om hem zo 
stevig te krijgen in het exacte formaat zodat hij stevig zit 
over alle laadstekkers, was groot. Maar alle kinderziektes 
zijn er nu uit. Inmiddels is hij gebruikt bij temperaturen van 
boven én onder de 40 graden. Hij blijft even stevig. Als 
er nu 500 worden besteld, heeft de klant die binnen drie 
weken in huis. Dat het product ook in Nederland gaat lopen, 
is Lindeman van overtuigd. Het voorziet gewoon in een 
behoefte, is even simpel, betaalbaar als doeltreffend. “Nu 
laden op de openbare weg steeds groter wordt, wordt ook 
de ‘ergernis’ alleen maar groter. Dat moet de markt  
gewoon oppikken!”

“Het is een kleine moeite en 
helpt tegen een bestaande 
ergernis van EV-rijders. 
Dus als je je klant liefhebt, 
waarom niet?”

EV C
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ASML staat voor enorme mobiliteitsopgave

“We lopen tegen 
grenzen aan”
Het nieuwste lid van de Coalitie Anders Reizen is 
chipmachinefabrikant ASML. Dit hightechbedrijf met 
een omzet van ruim 20 miljard euro werkt met 20.000 
medewerkers op de campus in Veldhoven. En het is nog 
lang niet uitgegroeid. Daarmee staat het voor een enorme 
mobiliteitsopgave.     
 
Anders Reizen interviewde het Hoofd Maatschappelijke 
Betrokkenheid Lucas van Grinsven. Hij is lid geworden van 
de Coalitie, waar inmiddels ruim 70 grote organisaties met 
een vertegenwoordiging van 550.000 medewerkers bij 
aangesloten zijn, omdat mobiliteit echt duurzamer moet in 
zijn ogen. “Dat was vroeger ook wel een issue, nu is het een 
existentiële vraag. Want we lopen tegen grenzen aan.”
Dat geldt natuurlijk helemaal voor zo’n snelgroeiend bedrijf 
als ASML. Een groei die ieder jaar steevast weer hoger 
uitvalt dan de aanvankelijke ramingen. Die ramingen met 
betrekking tot de mobiliteitsuitdagingen werden altijd 
gebaseerd op telkens een beetje groei. “Maar als je op 
die manier plant voor bijvoorbeeld 10 jaar, ga je nooit de 
ingrijpende keuzes maken die nodig zijn om onze locaties 
duurzaam bereikbaar te houden.

Daarom hebben we nu bekeken hoe we dat voor de lange 
termijn kunnen doen in het belang van de medewerkers 
en de omgeving. Hun grootste zorg: hoe je op een 
voorspelbare en zorgeloze manier op je werk kunt komen en 
naar huis kunt gaan”, aldus Van Grinsven. Daarbij lost meer 
asfalt het probleem niet op, benadrukt hij. Bovendien: loopt 
het niet vast op de weg, dan loop je vast in de samenleving, 
omdat de samenleving grenzen gaat stellen aan je 
groei. “De enige manier om het op te lossen, is veel meer 
duurzame mobiliteitsvormen in de mix te gooien.”  
 
Volledig elektrische leaseauto’s
Doelstelling van ASML is om voor 2030 een derde van de 
medewerkers met de auto naar het werk te laten komen, 
een derde met de fiets en een derde met collectief vervoer. 
Nu komt nog ongeveer 47% met de auto. Het bedrijf heeft 
bijvoorbeeld al geïnvesteerd in fietsfaciliteiten: alle fietsers 
de ruimte geven, parkeerruimte voor fietsen op de beste 
plekken, zo dicht mogelijk bij de werkplek. “De auto’s duwen 
we naar de rand van de campus, zodat automobilisten 
langer moeten lopen. En we geven andere vergoedingen. 
Zo is de fiscale fietsregeling op zich beperkt. 
Die hebben we verhoogd naar 2.000 euro, waardoor 
medewerkers ook een elektrische fiets kunnen kopen.” De ASML-campus in Veldhoven 
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Daarnaast zijn er speciale parkeerplaatsen met laadpalen 
in de parkeergarage. Als de laadcapaciteit het toelaat, wil 
ASML vanaf volgend jaar wereldwijd alleen nog volledig 
elektrische huurauto’s gebruiken. En nieuwe leaseauto’s 
moeten per 2025 ook volledig elektrisch zijn. Wel is het zo dat 
het elektrificeren van de auto maar één van de problemen 
van het autoverkeer oplost: het uitstootprobleem, benadrukt 
Van Grinsven. “De congestie en de verkeersonveiligheid 
blijven gewoon bestaan.”      
 
Thuiswerken?
Het OV was voor ASML de grootste uitdaging. De ASML-
campus zit zo’n zeven kilometer verwijderd van Station 
Eindhoven, naast de snelweg en op een bedrijventerrein. 
ASML is zelf gaan investeren in extra buslijnen; eerst de 
stadbussen en nu ook eigen bussen die rijden vanaf het 
station. Bij die eigen bussen kunnen werknemers een stoel 
reserveren, waar goed gebruik van wordt gemaakt. Van 
Grinsven: “Maar het blijft een afstand en je staat nog steeds 
vast in het verkeer. Dus we zijn in gesprek over hoe we een 
autovrije busbaan helemaal naar onze campus kunnen 
realiseren, want de helft van de reistijd vindt nu plaats in de 
eerste kilometer vanaf het treinstation. Die busbaan zou er 
over een jaar of vier moeten liggen. In de tussentijd hebben 
we vanaf 1 januari een OV-kaart aan iedereen gegeven die 
dat wil. Er zijn er een stuk of 6.000 verstrekt.”

En thuiswerken? Dat blijkt een lastige voor een bedrijf als 
ASML. Een uniek bedrijf, benadrukt Van Grinsven. “In die 
zin dat het een reden heeft dat we met 20.000 man op een 
kluitje zitten. Dat is een heel succesvolle manier gebleken 
om te innoveren. Je kunt die heel complexe machines het 
best maken als je mensen heel dicht bij elkaar brengt. Dat 
kan voor een deel thuis, maar onze visie is dat je toch drie 
dagen in de week op kantoor bent met elkaar. Waarbij ik 
wel wil aantekenen dat dat aantal dagen afhangt van de 
specifieke activiteiten en functie van onze mensen. Als je in 
een cleanroom aan onze machines werkt, kun je niet thuis 
werken.”      
 
Beprijzen autogebruik
ASML maakt duurzaam reizen aantrekkelijk met faciliteiten 
en regelingen. Het denkt ook na over het beprijzen van het 
autogebruik. Bijvoorbeeld door een vergoeding te vragen 
voor parkeren. Maar je kunt mensen pas beprijzen, als 
je ze een goed alternatief kunt bieden, luidt de mantra. 
Denken in knelpunten, noemt Van Grinsven het ook wel. 
“Wat zijn bijvoorbeeld redenen voor mensen om niet de 

fiets te pakken? Dat is echt niet omdat het zo vaak regent. 
Het gaat om vragen als: Is het wel veilig genoeg? Is het 
comfortabel genoeg? En kan ik de weg wel vinden? Daar 
heb je geen ingewikkelde interventies voor nodig. Die 
oplossingen zijn goedkoop en kun je snel maken. Dus pluk 
eerst dat laaghangend fruit. We investeren dus ook mee 
om de infrastructuur veiliger en beter te maken, zoals 
bijvoorbeeld met een fietstunnel. ASML brengt wat groeipijn 
met zich mee, ook voor de omgeving. Maar we zetten in 
op duurzaam en dat is ook goed voor die omgeving. Want 
duurzame mobiliteit gaat niet alleen om emissies, maar ook 
om leefbaarheid en veiligheid. En daar zetten wij vol op in.”

Aan de hand van deze 10 zogenaamde koplopermaatregelen, 
werken de leden van de Coalitie Anders Reizen aan de 
vermindering van hun CO2-uitstoot

Anders Reizen
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“Niet alleen licht, maar ook 
‘slim’ helpt de actieradius!”

Sortimo Bedrijfswageninrichting staat klanten bij in transitie naar EV

Het zijn dankbare tijden voor bedrijfswageninrichter 
Sortimo. Fleetowners zitten allemaal in hun eigen transitie 
om hun mobiliteit te verduurzamen. Met een goede en 
vooral slimme bedrijfswageninrichting wordt niet alleen op 
gewicht bespaard, maar doorgaans kan men ook uit met 
een kleinere bedrijfswagen. Sortimo helpt haar klanten 
met dit verduurzamingstraject. Directeur Ruud de Hoop 
over inventariseren, 100 kilo minder en het hamstergedrag 
van monteurs.

Dat ook Sortimo zelf in hun eigen transitie zit, moge duidelijk 
zijn bij een bezoek aan het hoofdkantoor in Moordrecht. 
Extra laadpalen worden geïnstalleerd, het enorme dak 
wordt voorzien van zo’n 480 zonnepanelen. Het bedrijf 
zit ook in de eindfase van het behalen van de strenge 
milieucertificering ISO 14001. Bij het hoofdkantoor in Zuid-
Duitsland is zelfs Europa’s grootste laadstation gebouwd, 
onder andere met 24 DC-snelladers, 12 Tesla Superchargers, 
6 gewone laders en sinds kort ook nog eens een NIO Power 
Swap Station. 

Maar voor De Hoop gaat het vooral om de klant bij te 
staan in hun transitie. En op het vlak van bestelwagens 

zitten er nogal wat veranderingen aan te komen. Niet 
alleen qua elektrificering, waarbij vooral bij de grotere 
bestelwagenvarianten de actieradius gewoon nog niet 
toereikend is, maar ook qua fiscaliteit. In 2025 moet BPM 
worden betaald over bedrijfswagens, wat ze stukken 
duurder maakt. “Veel bedrijven bestellen nu nog veelal 
conventioneel aangedreven bedrijfswagens. Dat geeft ze 
even respijt. Maar uiteindelijk ontkom je natuurlijk niet aan 
de veranderingen. En die kan je maar beter voor zijn”, aldus 
De Hoop.

Hamsteren
Daarbij bedient Sortimo ook veel grote bedrijven die 
allemaal hun eigen duurzaamheidsdoelstellingen hebben 
geformuleerd. Die gaan, waar het kan, nu bijvoorbeeld 
al over op elektrisch rijden. Ze komen uit bij Sortimo, 
omdat die niet alleen een van de lichtste inrichtingen in 
het assortiment heeft – ieder kilootje méér gaat ten koste 
van de actieradius! – maar ook een slimme, benadrukt 
De Hoop. “Wij hebben systemen die echt ieder hoekje van 
de laadruimte in het voertuig gebruiken. Doordat onze 
SR5 bedrijfswageninrichting één smalle staander heeft, 
heb je bijvoorbeeld geen last van de rondingen van een 
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bestelwagen, omdat de legborden flexibel naar voren en 
naar achter te plaatsen zijn; het is allesbehalve een rigide 
systeem wat we veel in de markt zien. Maar met slim 
bedoelen we ook dat we uitgaan van het werkproces van 
de klant. Wat heeft een monteur echt allemaal nodig voor 
zijn werk? Monteurs hamsteren materialen en gereedschap, 
is onze ervaring. Ze rijden voortdurend rond met veel te veel 
gewicht. Als je daar kritisch naar kijkt, kan je vaak al met een 
kleinere bestelwagen uit de voeten.”

In de geüpdate nieuwe SR5 bedrijfswageninrichting van 
Sortimo zijn veel elementen vervangen door hoogwaardig 
aluminium. Het maakt één kast van een meter breed al ruim 
14 kilo lichter dan de vorige SR5 inrichting. Het gewicht gaat 

van 47 naar 33 kilo. Maar De Hoop benadrukt nogmaals 
dat 100 kilo aan overbodig materiaal of gereedschap eruit 
halen, uiteindelijk meer zoden aan de dijk zet. Ook voor het 
verbruik van een conventionele bestelwagen overigens. 
Het scheelt maar liefst tussen de 0,3 en 0,5 liter brandstof 
per liter. Dergelijke adviezen illustreren ook mooi de 
veranderende rol van Sortimo. De Hoop: “Liepen we 
voorheen nog met een catalogus onder de arm naar een 
klant, nu verdiepen we ons eerst in zijn werkzaamheden. 
Hoe ziet een dag van een monteur eruit? Waar loopt hij 
of zij tegenaan? Wordt er vooral in hartje stad gewerkt of 
kan de bestelwagen naast de klus worden geparkeerd? Na 
zo’n inventarisatie bedenken wij samen met de klant een 
passende oplossing wat uiteindelijk ook leidt tot een hogere 
productiviteit.”

Kant-en-klaar ophalen
Zo’n oplossing kan ook zijn om bijvoorbeeld tijdelijke 
bouwcontainers in te richten. Sortimo heeft bijvoorbeeld 
de sContainer op europalletformaat waardoor het in elk 
logistiek proces kan worden geïntegreerd en eenvoudig 
dicht bij de werklocatie neergezet kan worden waardoor het 
benodigde materiaal en gereedschap al aanwezig is en er 
niet meer mee hoeft te worden rondgereden.  

Sortimo zet hoog in op werkplekorganisatie, en biedt 
hiervoor bijvoorbeeld labels en gereedschap inlays, zodat 
er nog meer overzicht in het voertuig ontstaat en tijdrovende 

zoekacties in het voertuig worden voorkomen. Ook kan 
Sortimo de bedrijfswagens bestickeren en voor grote 
fleetowners kunnen de nul-beurten van de voertuigen zelfs 
in de werkplaats van Sortimo plaatsvinden, waardoor alle 
werkzaamheden aan de bedrijfswagens onder één dak  
kunnen worden gedaan en de klant de voertuigen 
kant-en-klaar kan ophalen. Of dat herinrichten van 
bedrijfswagens en werkplaatsen of zelfs het heropvoeden 
van monteurs wel een verantwoordelijkheid is van Sortimo? 
De Hoop: “Ik spreek zowel monteurs als bijvoorbeeld 
wagenparkbeheerders en personeelsmanagers. 

Die laatste groep vooral rond het thema veiligheid, 
want dat is ook van groot belang bij een goede 
bedrijfswageninrichting. Maar alle monteurs die uiteindelijk 
zijn voorzien van een opgeruimde bus, die voorheen 
bijvoorbeeld alles maar in een bouwemmer gooide als ze 
er niet snel een plek voor vonden, die zijn trots op hun  
nieuwe werkplek. 

Het geeft voor monteurs zo’n rust om te werken met 
een goed systeem. Ons hoofdkantoor in Duitsland zegt 
bijvoorbeeld niet op zoek te zijn naar klanten, maar naar 
fans. Ik zou het niet beter kunnen verwoorden!”

Over Sortimo
Sortimo is 's werelds toonaangevende fabrikant van 
bedrijfswageninrichtingen en biedt producten en 
diensten op het gebied van mobiliteitsoplossingen 
met als doel een zeer efficiënte en professionele 
mobiele werkomgeving mogelijk te maken. Sortimo 
streeft in haar bedrijfsbeleid het beperken van 
hulpbronnen na en heeft als doelstelling om tegen 
2025 een klimaatneutrale productie te realiseren en 
daarmee haar verantwoordelijkheid ten aanzien van 
klanten, samenleving en milieu te kunnen vervullen. 
Het bedrijf heeft het internationale hoofdkantoor en 
enige productieplaats in Zusmarshausen, Duitsland, 
waar 1300 personen werken. Sortimo is een 
internationaal bedrijf met aanwezigheid in meer dan 
35 landen. In Nederland heeft Sortimo een landelijke 
dekking met 11 ProPartners en 3 eigen vestigingen.

Sortim
o
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“Flexibele mobiliteit helpt 
om in te kunnen spelen op 
nieuwe ontwikkelingen”

EasyRent staat klanten bij in duurzame en flexibele mobiliteit

Grotere bedrijven hebben doorgaans een flexibele 
schil in hun wagenpark van tussen de 5 en 20 procent. 
Maar ook het kleine mkb-bedrijf ‘om de hoek’ heeft 
soms een tijdelijke extra auto of bus nodig. EasyRent 
bedient al dit soort klanten, van groot tot klein. Het vult 
een mobiliteitsbehoefte in die leasemaatschappijen 
niet bieden. Althans, niet zo flexibel. Arjan van Dam, 
Salesmanager bij EasyRent, adviseert bovendien de 
klanten over de mogelijkheden van elektrisch rijden. 

Want de ontwikkelingen in de mobiliteitsbranche volgen zich 
snel op. Of het nu gaat om ‘de bakker om de hoek’ die straks 
ook met zijn bestelauto de zero-emissiezone van de binnen-
stad in moet of de grote bedrijven die al vaak zelf doelstel-
lingen hebben geformuleerd ten aanzien van duurzame 
mobiliteit en vanaf volgend jaar al hun CO2-uitstoot moeten 
registreren. En wat te doen met de elektrische auto?

Van Dam: “Er heerst in de markt momenteel keuzestress op 
het gebied van elektrificatie. Elk mobiliteitsvraagstuk is voor 
ieder bedrijf en locatie weer anders. Die enorme dynamiek 
komt allemaal bij ons binnen. Hierin is het belangrijk dat 
wij de bezettingsgraad van ons wagenpark hoog houden 
en continu een goede mix van voertuigen moeten hebben 
waar onze klanten meteen in weg kunnen. Uitdagend? Ze-
ker! Maar ook gewoon heel leuk en dankbaar om zo’n rol te 
kunnen vervullen voor onze klanten.”

Belangrijk: de flexibiliteit in je wagenpark
Je hoort het overal: het belang van flexibiliteit in je 
wagenpark. Of het nu gaat om flexibele leasecontracten 
of kort lopende leasecontracten. Maar wat betekent het 
nu voor de wagenparkbeheerder? Van Dam: “Je hoort 
de term ‘flexibiliteit’ ontzettend veel. Het wordt door veel 
leasemaatschappijen ingezet als een USP. Maar toch 
kunnen de traditionele leasemaatschappijen niet zoveel 
flexibiliteit aan de klant bieden als EasyRent. Omdat wij 
eigenlijk van oudsher een verhuurmaatschappij zijn, weten 
we flexibiliteit pas écht toe te passen.” Volgens Van Dam 
houdt dit natuurlijk in dat er al ‘gehuurd’ kan worden vanaf 
één dag. 

“Er heerst in de markt momenteel 
keuzestress op het gebied van 
elektrificatie”
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Maar tegenwoordig ligt de focus veel meer op Shortlease. 
Een groot voordeel voor de wagenparkbeheerder. Hiermee 
kun je dus pas echt flexibel een auto leasen. 

“Met Shortlease bieden wij niet alleen flexibiliteit in de 
looptijd maar ook flexibiliteit in gebruik. Vindt er bijvoorbeeld 
een wissel plaats van berijder? Geen probleem. Maar 
denk bijvoorbeeld ook aan de flexibele schil om je vaste 
wagenpark. In eerste instantie lijkt het huren van auto’s met 
een korte looptijd duur, maar het aanhouden van een niet-
dynamisch wagenpark is vele malen duurder. Als de auto’s 
in je flexibele schil stil komen te staan, dan lever je deze 
weer bij ons in. Zo houd je de kosten lager dan wanneer 
deze auto’s stil staan in je wagenpark,” aldus Van Dam. 

Inspelen op de behoeften van de leaserijder én de 
wagenparkbeheerder
Er wordt vaak vergeten dat niet elke auto in het wagenpark 
past bij elke berijder. Als voorbeeld: wanneer er vanwege 
uitstroom in je organisatie een kleine auto stil komt te staan 
en een nieuwe berijder een gezin heeft met drie kinderen. 
Dan past de huidige auto niet bij de situatie van de nieuwe 
berijder en dan kan het wenselijk zijn om te kiezen voor een 
grotere auto. Van Dam: “Wat we ook vaak zien is dat er bij 
organisaties tijdelijke projecten lopen. Deze organisaties 
maken dan gebruik van zakelijke shortlease en leveren 
de auto weer in zodra het project ook stopt. De kosten zijn 
zonder risico omdat je vooraf weet wat je per maand  
gaat betalen.” 

Niet alleen inspelen op de gebruikersbehoeften van de 
berijders, maar ook inspelen op de behoeften van de 
organisatie. Ook dat is ontzettend belangrijk. EasyRent 

richt namelijk sinds kort per klant een online klantportaal in. 
Hierop kunnen de leaserijders en de wagenparkbeheerders 
inloggen. De leaserijder kan hier de verschillende auto’s in

zien die hij of zij mag ‘leasen’. De wagenparkbeheerder kan 
in dit portaal inzien welke EasyRent auto’s er op dit moment 
onderdeel uit maken van het wagenpark. “Het klantportaal 
is een op maat gemaakt aanbod voor het bedrijf dat 
aansluit op de bestaande leaseregelingen. 
Hierin kan de wagenparkbeheerders alle belangrijke 
informatie terugvinden van de auto’s die op dit moment 
rijden met een Shortlease contract. Voor de leaserijder biedt 
het een gemakkelijk inzicht in de auto’s waar hij of zij uit kan 
kiezen. En als dan de keuze in het aanbod te groot wordt, 
dan neemt de keuzestress weer toe. Dat wil je niet hebben. 
Tot nu toe krijgen we ontzettend positieve reacties op het 
nieuwe klantportaal ”, aldus Van Dam. 

Operationele uitdagingen voor EasyRent
Snel en flexibel inspelen op verschillende 
mobiliteitsbehoeften zijn belangrijke waarden voor  
EasyRent. Doorgaans is dat een flinke operationele 
uitdaging, maar gezien de positieve klantreviews beheerst 
EasyRent het spel. 

“Omdat wij eigenlijk van oudsher 
een verhuurmaatschappij zijn, 
weten we flexibiliteit pas écht toe 
te passen”

EasyRent
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Hét communicatieplatform 
op het gebied van zakelijke mobiliteit

■  Online, magazines, e-specials, nieuwsbrieven, video, social media
■  Voor iedereen die zich bezighoudt met zakelijke & duurzame mobiliteit
■  Bereik úw doelgroep: van afnemers (fl eetowners) tot aanbieders van mobiliteit!
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van 8.000 (eind)verantwoordelijken voor 
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De uitdaging waar Van Dam en zijn team voor staan, betreft 
toch vooral de elektrische bestelauto. Net als bij de klant. 
Want moet er nu al vol geïnvesteerd worden in elektrificatie 
of is het nog slim eerst een conventionele bus aan te 
schaffen en die maximaal af te schrijven?

Dat laatste ziet Van Dam overigens wel gebeuren; bedrijven 
willen de bpm-heffing en de zero-emissiezones op 
bedrijfsauto’s vanaf 2025 voor zijn. Een ‘risicovolle’ beslissing, 
maar vooral ingegeven door de overheid die niet uitblinkt in 
lange termijnplannen, zoals Van Dam het omschrijft. 
“Wat voor bussen ga je inzetten? Waar moet je je personeel 
op voorbereiden? Daarbij is de operationele uitdaging om 
een EV-bus in het werkproces in te zetten vaak groot. Het is 
nog grotendeels een puzzel, ook wat de beschikbaarheid 
van de bussen betreft. Tegelijkertijd zijn het allemaal 
argumenten om het wagenpark flexibel te houden. 
En dat is uiteindelijk onze dankbare rol om die te vervullen.”

2200 personen- en bedrijfswagens
EasyRent is onderdeel van Volkswagen Pon Financial 
Services, een joint venture tussen Volkswagen 
Financial Services AG en Pon Holdings. Daardoor 
kan EasyRent diverse merken en modellen 
aanbieden en beschikt het over een huurvloot van 
meer dan 2200 personen- en bedrijfswagens. Vorig 
jaar introduceerde Easyrent de zogenaamde second 
cycle-auto. Daarin worden vaak luxe uitgeruste 
ex-leaseauto’s ingezet die niet ouder zijn dan twee 
jaar. Volgens Easyrent vinden berijders en bedrijven 
het niet erg om in een jong gebruikte auto te rijden. 
Bovendien is de lagere bijtelling door een lagere 
fiscale waarde een voordeel. “Uiteindelijk bieden 
deze auto’s alle gemakken aan de berijder en 
zorgen ervoor dat de klant en de berijder een meer 
luxueus gevoel ervaren dan een
standaard huurauto.”

Hét communicatieplatform 
op het gebied van zakelijke mobiliteit

■  Online, magazines, e-specials, nieuwsbrieven, video, social media
■  Voor iedereen die zich bezighoudt met zakelijke & duurzame mobiliteit
■  Bereik úw doelgroep: van afnemers (fl eetowners) tot aanbieders van mobiliteit!

trendsinautoleasing.nl

Abonneer op 
onze nieuwsbrief Fleet & Lease wordt verspreid onder 

een uniek gepersonaliseerd bestand 
van 8.000 (eind)verantwoordelijken voor 
wagenparken en beslissers van mobiliteit 
bij bedrijven, organisaties en instellingen.

TrendsinAutoleasing en Fleet & Lease zijn 
onderdeel van Trends Automotive Media.

Erik Nooij
Managing Director/Co-owner
erik@trendsinautoleasing.nl
www.trendsinautoleasing.nl
www.trendsautomotivemedia.nl
+31 6 41 286 228

|  1 Powered by TrendsinAutoleasing.nl   |   Zomer 2023   |   www.trendsinautoleasing.nl   |   Waarde €9,50

“Keuze voor leaseauto 
moet soms schuren”

Hoe elektrisch rijden zich 
als olievlek verspreidt 

binnen PostNL

20
Hoppenbrouwers (1.275 

voertuigen) over op EV. Als 
ieder extra kilootje telt…

18 24
De ‘recovery’ van 
een vermiste VW 
Caddy uit 2022…

elke dag EasyRent



46  |

Een Greenwheels-deelauto als blauwdruk van een duurzaam mobiliteitsconcept

Autodelen zit in het     
‘juiste momentum’
De zakelijke deelauto blijkt voor een steeds grotere groep bedrijven en werknemers een welkom, flexibel alternatief 
voor de (vaste) leaseauto. Het verbaast Alex van Riel, productmarketingmanager van Greenwheels, wel eens hoe divers 
de zakelijke klanten zijn die zich aanmelden.. Tegelijkertijd ook wel weer begrijpelijk: duurzaamheid en flexibiliteit zijn 
momenteel dé begrippen waar het om draait bij fleetowners. Autodelen zit in het ‘juiste momentum’.

Greenwheels zag vorig jaar al de mobiliteitsbehoefte 
bij bedrijven veranderen en de vraag naar deelvervoer 
toenemen. Volop bedrijven namen uit zichzelf contact op 
met het autodeelbedrijf; dat was voorheen wel anders. De 
vooruitzichten voor de gehele branche zijn goed. Begin dit 
jaar deed ANWB onderzoek en concludeerde dat 73 procent 
van het MKB gelooft in gedeelde automobiliteit en dit de 
komende jaren ook zal gaan omarmen. Voor ondernemers 
tot 34 jaar vertrouwt zelfs 87 procent op deze trend.  
 
De oplopende kosten voor het bezit van een voertuig 
- die vaak voor 95 procent van de tijd stil staat - de 
parkeerproblematiek in de binnensteden, bereikbaarheid, 
het milieu… de redenen zijn talrijk om te kijken naar 
deelautogebruik. Dit sentiment in de markt voelt Van Riel 
ook. Autodelen zit in het ‘juiste momentum’. Die wens tot 
flexibiliteit speelt bij zzp’ers en kleine bedrijven, maar vooral 
bij grotere organisaties. De coronajaren hebben daarin een 
rol gespelen; thuiswerken is sindsdien niet meer verdwenen. 

Dat verandert de mobiliteitsbehoefte. Maar die behoefte 
verschilt fors tussen werknemers: waar de een zweert bij 
thuiswerken, gaat de ander toch weer graag naar kantoor. 
Anderen kijken per week wat het best uitkomt bij hun 
agenda, en verwachten dat hun werkgever hier zich flexibel 
in opstelt. Potentiële werkgevers die hier niet aan willen 
voldoen, zijn minder aantrekkelijk. Met het inzetten van 
deelauto’s kan iedereen zelf zijn eigen mobiliteit vormgeven. 
   
18.000 euro per werknemer voor een leaseauto
Eerder dit jaar publiceerde Greenwheels een whitepaper 
(met stappenplan) over de transitie van leaseauto naar 
mobiliteitsbudget. Want steeds meer bedrijven maken de 
overstap naar zo’n budget. Want hoe je het went of keert, 
voor een werkgever is een leaseauto aanbieden de meest 
kostbare optie. Het kost een organisatie zo’n 18.000 euro per 
werknemer per jaar. Die berekeningen is gebaseerd op de 
uitkomsten van de Nationale Benchmark Zakelijke Mobiliteit. 
Die kosten zijn zo hoog, mede door het privégebruik van 
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de leaseauto en de immer stijgende brandstofprijzen. Ook 
kunnen leasekosten sterk fluctueren.    
Daarnaast gaan er op jaarbasis veel uren zitten in de 
administratie en organisatie van een leasepark en is tijd ook 
geld. Het lang vastzitten aan leasecontracten is misschien 
nog wel een groter nadeel.

Kortom, er zijn nogal wat argumenten die pleiten voor 
het instellen van een mobiliteitsbudget en eventueel 
bijbehorende mobiliteitskaart. Van Riel ziet vanuit 
die zakelijke aanbieders van mobiliteitskaarten en 
mobiliteitsoplossingen momenteel een sterk groeiende 
interesse voor deelauto-oplossingen voor invulling van 
zakelijke reisbehoeften. “Want niet alleen het werk verandert, 
ook het leven van een werknemer: verhuizen, krijgen van 
kinderen, uithuisgaande kinderen of de gemeente besluit 
een jouw wijk actief autoluw te makenDaarbij passen ook 
andere vervoerswensen.” 
  
Acceptatie EV
Voor enkele grote fleetowners kan Greenwheels een ‘eigen’ 
deelvloot inrichten. Deze bedrijven vragen steeds vaker om 
een combinatie van fossiele en elektrische voertuigen, of 
zelfs enkel elektrische voertuigen. Zo  kunnen werknemers 
wennen aan elektrisch rijden. Want hoewel die drempel om 
over te stappen op een EV wel degelijk minder wordt, vinden 
sommige werknemers het toch wel spannend. “Dat merk je 
overigens ook bij onze publieke vloot. Hierbij proberen we 
zakelijke en particuliere klanten, die vaak al jarenlang van 
een ‘conventionele’ deelauto gebruik maken, te stimuleren 
om eens een elektrische variant te gebruiken. Dat lukt prima. 
Je ziet de acceptatie van een EV snel toenemen.” 
 
Bedrijven die de elektrische Greenwheels-auto’s inzetten 
voor hun zakelijke mobiliteit zetten sneller stappen met 

betrekking tot hun CO2-uitstoot. Data die Greenwheels ook 
aanbiedt zodra grotere bedrijven al hun zakelijke  
CO2-uitstoot moeten gaan bijhouden, inclusief het  
woon-werkverkeer van werknemers. Door dit soort 
ontwikkelingen ziet een werkgever zijn personeel dan ook 
liever niet met een vervuilende, oude privédiesel naar het 
werk komen.       
 
Maar opmerkelijk noemt Van Riel het gegeven dat 
ze steeds meer worden benaderd door werknemers 
zelf. “Dan is er bijvoorbeeld een projectgroep rond 
duurzaamheid opgericht die graag wil experimenteren 
met deelautovervoer binnen hun bedrijf. Dan kunnen we 
bijvoorbeeld een pilot opstarten om vrijblijvend kennis te 
maken. Een deelauto is een blauwdruk van een duurzaam 
concept. Wist je dat een derde van de trouwe particuliere 
Greenwheels-klanten een eigen auto zou aanschaffen als 
onze dienstverlening zou ophouden te bestaan? Onderzoek 
wijst uit dat voor elke geplaatste Greenwheels-auto op 
termijn minimaal 11 auto’s van de straat verdwijnen.” 
 
Probleemloze ervaring
Maar om Nederlanders massaal te overtuigen van 
deelautovervoer moeten klanten een probleemloze 
ervaring hebben. Eén kink in de kabel tijdens een deelrit, 
en de deelauto kan zomaar weer aan de kant worden 
geschoven. Ook Van Riel is zich daar terdege van bewust. 
“We moeten opboksen tegen andere mobiliteitsvormen, 
inclusief een eigen (lease-)auto die sommige Nederlanders 
nog als primaire levensbehoefte beschouwen. We moeten 
iedere dag weer zorgen voor een goede klantervaring. In 
de app maar vooral in de auto zelf. Die klantreis faciliteren 
lukt ons uiteindelijk steeds beter gezien onze groeiende 
NPS en klanttevredenheid. Ook op dat vlak hebben we het 
momentum goed te pakken.”

G
reenw

heels
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Flex levert ook een lagere 
CO2-footprint op!

Shortleaseland op de bres voor ondernemers met dure (EV) bestelauto’s

In Nederland zijn er maar een paar aanbieders van 
shortlease die het bieden van flexibele mobiliteit tot 
in de haarvaten van het bedrijf hebben geregeld. Een 
van de grotere spelers is Shortleaseland. De laatste tijd 
flink groeiend – en binnenkort ook de grens over! - want 
ondernemend (MKB) Nederland komt in deze onzekere 
tijden achter het belang van een flexibele schil in het 
wagenpark. Of dat men gewoon morgen een Volkswagen 
Transporter op Texel wil hebben staan! Directeur Arjan 
Feitsma van Shortleaseland over de eigen creditcheck en 
de dure (elektrische) bedrijfswagen.

Om met dit laatste beginnen; Shortleaseland heeft ruim een 
derde van haar continue voorraad van ruim 1000 voertuigen 
ingeruimd voor bestelauto’s. Want er blijkt momenteel 
grote vraag naar flexibel in te zetten bedrijfswagens. 
De vraag komt onder andere vanuit de bouw en 
installatiebranche. Daarbij sluit Shortleaseland de kleinere 
MKB’ers en ZZP’ers niet uit. Integendeel. In tegenstelling tot 
leasemaatschappijen en autoverhuurders hoeft deze groep 
bij Shortleaseland niet hun complete financiële huishouding 
te overhandigen om klant te worden. Feitsma heeft een 
eigen creditcheck waardoor een aanvraag al binnen korte 
tijd groen licht kan krijgen. 

Hij omarmt deze doelgroep. “Ook deze ondernemers 
willen gewoon ontzorgd worden. Het is mooi volk, al 
zijn ze administratief soms niet de beste. Maar daar zijn 
we helemaal op ingericht, we maken snel contact en 
communiceren helder en duidelijk.” 

Bovendien is het deze groep die straks hard wordt geraakt 
als eenmaal de emissiezones zijn ingesteld en straks ook 
nog eens volle mep BPM moet worden betaald over een 
bedrijfsvoertuig. Dan moet er in plaats van 15 mille straks 
gewoon tegen de 50 mille betaald worden voor een 
bestelauto! Feitsma kan zich daarover flink opwinden. 

“Over die zero-emission zones heb ik de nodige 
mailwisselingen gevoerd met beleidmakers. Want die 
hebben geen idee waar ondernemers die dagelijks 
keihard aan het werk zijn in de praktijk tegenaan lopen. Wij 
proberen realistisch de mobiliteitsproblemen van bedrijven 
op te lossen die door die zones worden gecreëerd. Iedereen 
wil verduurzamen; wij ook. Maar tussen theorie en praktijk 
gaapt een groot gat. Maar wij blijven uiteindelijk de 
ondernemer terzijde staan!” 
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Onbetaalbaar
Deze groep ondernemers gaan bovendien nog 
meer problemen krijgen omdat de bedrijfswagens 
onbetaalbaar gaan worden. “Het is kiezen tussen elektrisch 
vanaf 50.000 euro of vanaf 1 januari 2025 BPM bij de 
dieselbedrijfswagens waardoor de aankooprijs gemiddeld 
10.000 euro duurder wordt. Tevens mogen nieuwe 
dieselbedrijfswagens per 1 januari 2025 veel steden niet 
meer in verband met de milieuzones.”  
 
Zowel de elektrische auto’s als de bussen van 
Shortleaseland worden nu vaak door klanten bij wijze van 
proef ingezet. Past het binnen de werkzaamheden van de 
klant? “Zo niet, dan krijgt de klant na een maand weer een 
brandstofauto geleverd. Geen probleem voor ons”, aldus 
Feitsma. En Shortleaseland levert ook een tank- en laadpas, 
er is standaard een rittenadministratie – alle voertuigen 
zijn voorzien van telematica – en kunnen er naar wens 
eventueel winterbanden worden opgenomen in   
het contract.      
 
Ook levert het bedrijf de nodige managementrapportages. 
Binnenkort gaat ook een module live waarop bedrijven 
beter kunnen sturen op rijgedrag. “We bieden eigenlijk 
alles wat in een normaal leasecontract zit”, aldus Feitsma. 
“Maar voor die flexibiliteit moet je bij ons zijn. Bedenk 
ook dat flexibele contracten kunnen bijdragen aan de 
duurzaamheidsdoelstellingen van bedrijven. Met alleen het 
elektrificeren van je park, kom je er niet. Meer flex levert ook 
een lagere CO2-footprint op.”    
 
Stevige basis
Het bieden van flexibiliteit ten aanzien van mobiliteit 
– elektrisch of niet – zal altijd dé usp blijven van 
Shortleaseland. Alle systemen en het personeel zijn er 
helemaal op toegerust; shortlease is een ‘spel’ dat alleen 
goed kan worden gespeeld als het in de haarvaten van het 
bedrijf zit, weet Feitsma. Of het nu om een auto of bestelbus 
gaat voor 1 of 24 maanden, of alles daar tussenin. Is er 
tussentijds een ander voertuig nodig, ook geen probleem. 
Shortleaseland heeft inmiddels in Nederland met hun 
aanpak zo’n stevige basis gelegd dat nu ook wordt gekeken 
naar Duitsland en België. 

De eerste stappen zijn inmiddels gezet. Met auto’s die de 
afgelopen tijd al gemiddeld ruim 6.000 euro duurder zijn 
geworden, ziet Feitsma überhaupt een groeiende vraag 
naar leaseconstructies. “Zo’n hogere cataloguswaarde 
scheelt uiteindelijk in de maandelijkse leaseprijs maar een 
paar euro. Dus dan is het nog te doen. Koop wordt gewoon 
steeds minder interessant in de zakelijke markt. En waar er 
vraag is naar lease, volgt uiteindelijk ook shortlease.”

“Grijp niet meteen naar die dure huurauto!”
Waar Feitsma zich nog wel regelmatig over 
verbaasd, is hoe snel bedrijven voor hun flexibele 
mobiliteit grijpen naar de (veel duurdere) huurauto. 
Het zal een soort automatisme zijn; of dat ze het 
overlaten aan hun leasemaatschappij die vervolgens 
met een huurauto komt. Toch komt ook daar 
langzamerhand verandering in, ziet hij. En niet alleen 
omdat een shortleaseauto voor een paar maanden 
nu eenmaal veel goedkoper is dan een huurauto. 
Bij Shortleaseland kan er voor een specifiek model 
en uitvoering worden gekozen. Feitsma: “Bij een 
huurauto moet je maar zien welk merk en model het 
wordt. Je bestelt een categorie. Dat is vaak tegen het 
zere been van werknemers. Bovendien maken we 
ook geen probleem bij het leveren van een trekhaak 
of kinderzitje. Bij huurauto’s moet je dan flink in 
de buidel tasten. Shortleaseland heeft altijd 500 
personen- en bedrijfswagens op voorraad.

Directeur Arjan Feitsma van Shortleaseland 

Shortleaseland
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KIA onthult EV5 en 
conceptversies van   
EV4 en EV3

BMW komt met 
elektrische iX2

Kia heeft tijdens de EV Day in Korea vorige maand oktober 
drie nieuwe kleine tot middelgrote elektrische modellen 
onthuld. De Koreaanse autobouwer wil flink gas geven om 
de ‘EV-revolutie’ te leiden en te versnellen. Flinke ambities 
dus. De EV5 komt eerst, voor mensen die de EV6 te laag 
vinden en de EV9 te groot.

Wanneer de EV5 precies op de markt komt, is nog niet 
duidelijk. Het zal volgend jaar worden. Hij wordt leverbaar 
in verschillende uitvoeringen. Het standaardmodel wordt 
uitgerust met een accupakket van 64 kWh en een motor 
van 160 kW. Het long range model, met een batterij van 
88 kWh, heeft dezelfde motor van 160 kW. De AWD-versie 
gaat beschikken over een accupakket van 88 kWh en een 
gecombineerd vermogen van 230 kW, met een motor van 
160 kW op de voorwielen en een motor van 70 kW op   
de achterwielen.     
 
Maar KIA wil dus vooral ook EV-modellen gaan introduceren 
in het B- en C-segment. Met prijzen variërend van 35 tot 50 
duizend dollar. Daarvoor zijn de EV5 en straks ook de EV4 en 
EV3 bedoeld. Kia wil in 2026 jaarlijkse één miljoen elektrische 
voertuigen verkopen en in 2030 1,6 miljoen. In 2025 zijn 
er hiervoor al 8 ‘faciliteiten’ beschikbaar. Deze faciliteiten 
omvatten research, ontwikkeling, productie en levering, 
waarbij Korea als centrale hub gaat fungeren.

BMW heeft de nieuwe X2-serie gepresenteerd, waaronder 
een de vol-elektrische iX2. In maart is de marktintroductie. 
De SUV-coupé, of de Sports Activity Coupé (SAC) zoals 
BMW het noemt, is gebaseerd op de X1 maar qua uiterlijk 
zijn ze flink verschillend.

De ‘gewone’ BMW X2 gaat zo’n 52.340,- euro kosten 
(sDrive20i Launch Edition met een driecilinder 1.5 liter 
benzinemotor), de volledig elektrische (xDrive30) komt er 
vanaf 59.350,- euro. Twee samenwerkende elektromotoren 
– een op de vooras en een op de achteras – zorgen 
voor een systeemvermogen van 230 kW (313 pk, tijdelijk 
piekvermogen) en een systeemkoppel van 494 Nm.

Daarmee accelereert de iX2 van 0 naar 100 km/h in 5,6 
seconden, terwijl de topsnelheid is vastgesteld op 180 
km/h. De hoogvoltage-accu heeft een bruikbare capaciteit 
van 64,8 kWh. De actieradius bedraagt tussen de 417 
tot 449 kilometer (WLTP). Adaptieve regeneratie en de 
MAX RANGE functie moeten verder bijdragen aan deze 
actieradiuswaarden.

Naast de elektrische variant komt BMW in maart ook met 
twee benzinevarianten – waaronder de sportieve BMW X2 
M35i xDrive – en een diesel. In de zomer van 2024 maken 
een tweede volledig elektrische variant en een tweede 
dieselmotor het aanbod compleet. Naar verluid wordt de 
elektrische een goedkopere uitvoering, de eDrive20 met  
204 pk.
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CUPRA komt met tweede 
vol-elektrische auto:  
de Tavascan

Nieuwe Peugeot E-3008 
moet 700 km ver komen!

CUPRA komt volgend jaar met een nieuwe elektrische 
SUV-coupé, de Tavascan. Begin oktober was er een sneak 
preview in de CUPRA City Garage Rotterdam van deze 
nieuwe elektrische telg, de tweede na de Born. De nieuwe 
Tavascan staat op het MEB-platform en biedt keuze uit 
twee aandrijflijnen.

De uitvoering met 210 kW/286 pk sterke elektromotor heeft 
achterwielaandrijving. Het topmodel is de Tavascan VZ, met 
vierwielaandrijving dankzij aparte elektromotoren op de 
voor- en achteras.

Het systeemvermogen van de VZ bedraagt 250 kW/340 pk. 
Samen met het hoge koppel van de elektromotoren (545 
Nm achter, 134 Nm vóór) zorgt dat voor indrukwekkende 
prestaties. 

Zo vergt de sprint van 0-100 km/u slechts 5,6 seconden. Elke 
Tavascan krijgt een watergekoeld 77 kWh accupakket, goed 
voor een actieradius van maximaal 547 kilometer voor de 
achterwielaangedreven versie (Tavascan VZ: 517 km). De 
CUPRA Tavascan wordt in 2024 leverbaar. 

Peugeot heeft haar nieuwste vol-elektrische auto 
gepresenteerd, gebouwd op het gloednieuwe STLA 
Medium-platform van Stellantis. De E-3008 moet – met 
zijn long range accu van 98 kWh – op papier tot wel 700 
kilometer ver komen op één acculading. Bovendien is hij in 
30 minuten vol te laden. De marktintroductie is in  
februari 2024. 
      
De nieuwe Peugeot 3008 is op termijn ook verkrijgbaar met 
geëlektrificeerde (hybride en plug-in hybride) aandrijflijnen. 
Maar nu eerst is er de volledig elektrische versie die in ieder 
geval op papier indruk maakt. De hoogspanningsbatterij 
(440V) is er in drie varianten, waarvan de officiële  WLTP-
cijfers nog in afwachting zijn van homologatie. Maar de 
kleinste 73 kWh moet 525 km ver komen, de 73 kWh Dual 
Motor krijgt een actieradius van ongeveer 525 km en de 98 
kWh Long Range tenslotte zo’n 700 km. 

Voor AC-laden zijn er twee soorten ingebouwde laders 
beschikbaar; de 3-fase onboardlader van 11 kW is 
standaard, die van 22 kW is optioneel verkrijgbaar. 
Voor het opladen met gelijkstroom (DC) via snelladers 
zijn laadsnelheden tot 160 kW mogelijk, waardoor de 
standaardbatterij van de E-3008 in 30 minuten kan 
worden opgeladen van 20 tot 80%. Voor de Long Range-
batterij geldt een laadtijd van minder dan 30 minuten (20 
– 80%). Daarnaast zijn er smart charging functies en kan 
bijvoorbeeld de e-bike worden opgeladen met de auto.

D
rives
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T H E  I M P U L S E 
O F  A  N E W  G E N E R AT I O N
CUPRA BORN.
100 % ELECTRIC

VANAF € 39.990**
OPERATIONAL LEASE VANAF € 655* P/M

Nieuwe generaties geven vooruitgang een impuls. Kies voor innovatie
én volledig elektrisch rijden. Voor een auto waar je hart sneller van gaat
kloppen. De CUPRA Born is 100% elektrisch, sportief, voorzien van
hypermoderne technologie en leverbaar in vijf vaste uitvoeringen.

Nieuwsgierig geworden? Ga naar cupraofficial.nl voor meer informatie
of bezoek een van onze CUPRA Garages en laat je adviseren door
een CUPRA specialist. Je kunt ook rechtstreeks contact opnemen
via info@cupraofficial.nl. Of plan direct je proefrit via de QR-code.

ONTDEK MEER OP CUPRAOFFICIAL.NL

* CUPRA Operational Lease wordt aangeboden door Volkswagen Pon Financial Services B.V., KvK-nummer: 20073305, BTW-nummer: NL802.76.47.82.B01 en be-
zoekadres: Saturnus 1 (3824 ME) te Amersfoort. Getoonde tarieven zijn van Volkswagen Pon Financial Services B.V., zijn exclusief BTW, zijn indicatief en op basis 
van 48 maanden, 20.000 km per jaar en een eigen risico van €500. Brandstof is niet inbegrepen. Aanbod geldig zolang de voorraad strekt. Afbeeldingen kunnen 
afwijken van de werkelijkheid. De voorwaarden ontvang je bij de opgevraagde offerte en zijn opvraagbaar bij jouw dealer. Volgens het Belastingplan 2020 wordt 
de korting op de motorrijtuigenbelasting voor elektrische auto’s en plug-in hybrides vanaf 1 januari 2025 afgebouwd; hierdoor kan het termijnbedrag stijgen 
gedurende de looptijd van je leasecontract. 

** De genoemde consumentenadviesprijs is inclusief btw, bpm, rijklaarmaakkosten, leges en eventueel beheerbijdrage. Zie de algemene verkoopinformatie voor 
de uitsplitsing van de kosten. Als gevolg van het wereldwijde chiptekort is de levertijd van dit model momenteel langer dan normaal. De uiteindelijke prijs van de 
auto is (mede) afhankelijk van het moment van afleveren en kan daardoor afwijken van de prijs die hier wordt getoond. Informeer bij de CUPRA Specialist naar de 
meest actuele levertijd en de bijbehorende prijs van de auto.

PON-23-5051 CUPRA-ADV-Born Manify 210x285 v1.indd   1PON-23-5051 CUPRA-ADV-Born Manify 210x285 v1.indd   1 24-10-2023   14:2524-10-2023   14:25
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Branche: pak het (politieke) 
momentum!
De vrijstelling die geldt voor bestuurders van een 
elektrische bestelauto’s zwaarder dan 3.500 kilo – het 
toegestane gewicht voor een B-rijbewijs – verliep 
afgelopen 1 oktober. Het kabinet was gevallen, er was niets 
geregeld voor na 1 oktober. Klanten van ons, zoals Jumbo 
en DHL die gezamenlijk geïnvesteerd hebben in honderden 
elektrische bestelbussen (die al snel zwaarder zijn dan 
3500 kilo) zaten in onzekerheid. Partijen die nota bene 
voorop lopen in de transitie, de grote wens van politiek en 
samenleving, zaten in onzekerheid of ze al die EV-bussen 
wel in konden zetten!

Het is voor hun natuurlijk onmogelijk om alle chauffeurs hun 
vrachtwagenrijbewijs te laten halen. Bronnen uit Den Haag 
bevestigen ons ten tijde van het schrijven van deze column 
dat het ‘wel goed zal komen.’ Maar dit voorbeeld toont 
wederom aan hoe afhankelijk we zijn van een overheid 
die maar niet komt met een lange termijn visie op zoiets 
belangrijks als de transitie naar elektrische mobiliteit. 
Neem ook zoiets ingrijpends als het instellen van  
zero-emissiezones. De branche, de vervoerders, de last mile 
delivery bedrijven.. ze kunnen er allemaal klaar voor zijn 
als het in 2025 ingaat. Maar de onduidelijkheid als het gaat 
over de condities voor het verder aanjagen van elektrische 
mobiliteit zijn groot. 

Denk aan MRB, bijtelling, subsidies die van te voren al 
ontoereikend blijken. Of subsidies die eerst niet maar nu 
weer wel worden gegeven aan particuliere EV-autokopers. 
Die onzekerheid zorgt er momenteel voor dat de opmars 
van de EV zelfs stokt, zoals in september bleek uit het 
Nationaal Zakelijk Mobiliteitsonderzoek. 

Wat te doen? Nou, ik denk dat we als branche nu zelf 
het initiatief moeten nemen! We moeten het momentum 
pakken! Nu de verkiezingen eraan komen en de formatie 
gaat beginnen, is het nu zaak een stempel te drukken op de 
komende besluitvorming. Duurzaamheid en veiligheid zijn 
te belangrijk om te laten ontglippen. Bedenk: ook het besluit 
om de autogordel verplicht te stellen in 1975 werd genomen 
terwijl de partijen aan het formeren waren!

 

Onlangs hadden we een paneldiscussie met klanten waar 
we journalist en ‘Haags dier’ Frits Wester voor hadden 
uitgenodigd. Die wist ons ook te vertellen dat we nu het 
momentum te pakken hebben om de politiek te laten 
luisteren. De beste politieke ideeën ontstaan tijdens de 
verkiezingen en de beste besluiten in de formatie die 
daarop volgt. Nogmaals, duurzaamheid en veiligheid zijn 
gewoon te belangrijker thema’s om dit niet gedegen vorm 
te geven in politieke besluitvorming. Mee eens? En ook 
begaan met het onderwerp? Stuur me een mail en laten we 
de gelederen branchebreed sluiten! 

Collin Bell is commercieel directeur Verkeersveiligheid  

Groep Nederland
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Vertrouwd, vakkundig en snel

absautoherstel.nl

Eind goed. Al goed.
ABS Autoherstel

Klanten beoordelen ons met een 9 Altijd een vestiging in de buurt Universeel en merk-erkend schadeherstel

Natuurlijk willen we dat alles voor autoschadeherstel goed is geregeld voor onze klanten. Maar ook voor  
onze opdrachtgevers. Met meer dan 80 vestigingen in Nederland zorgen wij iedere dag voor de beste service  
en kwaliteit.
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Jaloerse blikken
 inbegrepen.
Drive IONIQ 6

Slank van postuur, ongekend efficiënt en onmiskenbaar uniek. Dat is waar de IONIQ 6 de toon mee 
zet in de wereld van elektrisch rijden. En waar jij het verschil mee maakt op de weg. Want naast 
dat je met een rijbereik tot 614 kilometer verder komt dan ooit tevoren, laad je tot 100 kilometer in 
5 minuten. Een icoon op de weg waarmee je minder tijd kwijt bent aan de laadpaal en je meer tijd 
overhoudt om te genieten op de weg. Geen wonder dat de IONIQ 6 is uitgeroepen tot 2023 World 
Car of the Year! Stap nu in en rijd de IONIQ 6 vanaf € 42.945 incl. SEPP subsidie of rijd hem 
zakelijk al vanaf € 248 netto bijtelling per maand. Ga naar Hyundai.nl en boek een proefrit. 

Let Hyundai power your world.

IONIQ 6
Netto bijtelling v.a.

€ 248 p.m.*

Ontdek de  IONIQ 6

*Netto bijtelling per maand gebaseerd op de fiscale waarde van het voertuig exclusief opties en op een belastingschijf van 36,93%. Voor volledig 
elektrische voertuigen is de bijtelling tot een fiscale waarde van € 30.000 16%, over de waarde vanaf € 30.000 bedraagt de bijtelling 22%. 
Gecombineerd verbruik: 13,9 – 16,9 (kWh/100 km) / 5,9 – 7,2 (km/kWh) ; CO2 - emissie: 0 (gr/km). Verbruiksgegevens en actieradius zijn gebaseerd 
op tests die zijn uitgevoerd volgens de Europese richtlijnen EU 2018/1832 en 2017/1151. De vermeld WLTP-waarden voor het gecombineerde 
verbruik en actieradius zijn overeenkomstig de nieuwe WLTP-testmethodiek. De waarden zijn afhankelijk van de gekozen uitvoering en wielmaat. 
De actieradius kan in de praktijk onder andere variëren door: omstandigheden op de weg, rijstijl en temperatuur. De Hyundai ‘5 jaar garantie 
zonder kilometerbeperking’ en de ‘8 jaar of 160.000 kilometer batterijgarantie’ zijn alleen van toepassing op Hyundai-voertuigen die initieel aan 
een eindgebruiker zijn verkocht door een erkend Hyundai-dealer. Genoemde prijs is een adviesprijs en is excl. metallic lak en eventuele opties. 
Genoemde bedragen zijn onder voorbehoud van prijswijzigingen en verschillen per model. Kijk voor prijzen en voorwaarden op hyundai.nl of vraag 
ernaar bij de erkende Hyundai-dealer. De gedetailleerde garantievoorwaarden zijn beschreven in het service- & garantieboekje. Afgebeeld model 
en kleur kunnen afwijken van standaarduitvoering en beschikbare productiekleur. Druk- en zetfouten voorbehouden.
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